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/oraja/nAe im cenjeni /c/raja/ni/

Letošnji proračun naše krajevne skupnosti je 
od lanskega skromnejši za dobrih deset milijonov. 
Vzrok je v manjših sredstvih iz občinskega proračuna, 
predvsem za dela na cestnem področju in na področju 
investicijskega vzdrževanja. Kljub vsemu pa v skladu 
z našim programom zaključujemo nekatere lani za
stavljene projekte, lotevamo pa se tudi letošnjih. Tako 
zaključujemo kanalizacijo Mokronog - Žalostna gora.

Vodovod Brezovica - Straža - Križni Vrh je 
dograjen. Tistim, ki so poravnali obveznosti in prido
bili ustrezna soglasja, je voda že (ali pa bo v kratkem) 
pritekla v pipe. Letos bomo iz tega vodovodnega si
stema potegnili še kraka Križni Vrh - Beli Grič in 
Lakovšče - Žužkova dolina. Del sredstev je že zago
tovljenih.

Od novih, za to leto načrtovanih del, je v fazi 
izbire izvajalca del rekonstrukcija t. i. Rženove poti 
na Sv. Vrhu. Zemeljska dela sc bodo izvajala v maju.

Tudi letošnji največji zalogaj, razširitev ceste 
skozi Preloge in izgradnja pločnikov ob njej, se pre
mika. Pri pripravi projekta seje pokazalo, da bo treba 
ob tem vgraditi v zemljo še glavni električni vod z 
omrežjem vred, nadalje hkrati z odvodnjavanjem 
meteornih voda urediti tudi kanalizacijo z vsemi pri
padajočimi jaški za fekalne vode (čeprav ne bodo 
takoj v funkciji). Seveda je potrebno za vse to prido
biti ustrezne strokovne rešitve in soglasja. Potek je 
odvisen tudi od pričakovanega sodelovanja tamkaj
šnjih krajanov in njihove finančne udeležbe.

Za Martinjo vasje pripravljen program nada
ljevalnih del pri urejanju odvodnjavanja meteornih 
voda s cestnih in obcestnih vaških površin. Čaka se le 
še na odločitev vaščanov oziroma gradbenega odbora.

Kako je oziroma bo z obnovo republiške 
ceste skozi trško jedro do zdravstvenega doma in 
izgradnjo pločnikov ob njej, pa vem le to, da država 
in občina trenutno sklepata pogodbe z lastniki ob
cestnih površin.

Ostala dela, zajeta v finančnem planu kra
jevne skupnosti, ki jih nisem omenjal, se bodo odvi
jala po predvidenem prioritetnem redu in v skladu s 
finančnimi možnostmi.

Z lepimi pozdravi!
Anton Maver 

predsednik KS Mokronog
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MOKRONAJZAR
KRAJEVNA SKUPNOST

MOKRONOG

naslov:
Pod gradom 2, 8230 Mokronog

telefon:
07 34 99 586, 041 641-647 

elektronska pošta:
ks-mokronog@siol.net

spletna stran:
www.myfreehost.com/mokronog

uradne ure:
ponedeljek od 17. ure do 19. ure
sreda od 08. ure do 11. ure
petek od 08. ure do 11. ure

predsednik sveta KS, Anton MAVER, je dosegljiv vsak dan 
(041 641 647), prav tako tajnica Jožica Samide (07 30 49 582)

TURISTIČNO DRUŠTVO 
MOKRONOG

prireja enodnevni izlet z vlakom, 
v nedeljo 22. maja 2005,

v Goriška Brda, Most na Soči, Bled in 
še kam...

informacije in prijave:
Anka Zajc, Puščava 07/349 92 62

041 614 835
Mici Koračin, Mokronog 07/349 90 31

naslovnica: maj, maj, maj,., 
hrbtna strun: Ljubim... 
Joto: Borut Dvornik

ZAPISNIK 13. seje
Sveta KS Mokronog, kije bila v ponedeljek, 27. 12. 
2004 ob 17.00 uri.
PRISOTNI: Peter Deu, Borut Dvornik, Igor Jevnikar, 
Marjan Kolenc Franci Kos, Anton Maver, Zvone 
Preskar, Iztok Rep, Anka Zajc in Rudi Zupančič 
OSTALI PRISOTNI: Rozi Fliser - članica nadzornega 
odbora
OPRAVIČENO ODSOTNI: Boštjan Blatnik, Jože
Kopina, Elizabeta Žlajpah
Sejo je vodil predsednik Anton Maver.
DNEVNI RED:
1. Pregled in potrditev zapisnika 12. seje
2. Seznanitev s poročilom o opravljenem rednem 

nadzoru NO Občine Trebnje
3. Obravnava in sprejem finančnega plana za leto 2005 

in pregled nalog za leto 2006 in naprej
4. Obravnava vlog in dopisov
5. Vprašanja in pobude svetnikov
6. Razno

K točki 1.
Gospod predsednik je na kratko podal poročilo o rea
lizaciji sklepov prejšnje seje ter predlagal, da se dopolni
3. sklep 5. točke, ki se nanaša na sofinanciranje ureditve 
odvodnjavanja meteornih voda v Martinji vasi. Nov 
sklep se glasi:
Sprejme se zapisnik 12. seje Sveta KS Mokronog z dne 
22. 11. 2004 s popravkom 3. sklepa 5. točke tako, da se 
glasi:
Svet KS soglaša s sofinanciranjem ureditve odvodnja
vanja meteornih voda v spodnjem delu Martinje vasi s 
tem, da se jim odobri nabavo 2 betonskih cevi za jaške, 
62 betonskih cevi fi 40, 12 betonskih cevi fi 30, 5 beton
skih cevi fi 60, 5 pokrovov za jaške, 19 vreč cementa in 
plačilo 8 strojnih ur.
Krajane zahodnega dela Martinje vasi se povabi na se
stanek in se z njimi dogovori o nadaljnjih aktivnostih za 
ureditev odvodnjavanja meteornih voda.
K točki 2.
Prisotni so poročilo o rednem nadzoru NO Občine 
Trebnje, ki je bil opravljen dne 26. 10. 2004 (to sta sto
rila g. Bojan Rajer in g. Franci Smolič), prejeli v pisni 
obliki. Predsednik je povedal, da je zadovoljen in 
ponosen na stanje, ki je bilo ugotovljeno ob opravljenem 
nadzoru. Za realizacijo sklepov v zvezi z rednim nad
zorom v KS Mokronog, ki bodo predlagani NO Občine 
Trebnje, se bo osebno zavzel.
V razpravo se je vključila ga. Rozi Fliser, članica nad
zornega odbora, ter pohvalila delo KS Mokronog, ker 
člana nadzornega odbora nista ugotovila konkretnih 
nepravilnosti. Povedala je, da se točno ne more planirati 
prihodkov in odhodkov za leto naprej in da končno tudi 
KS, tako kot ostali, lahko naredi rebalans.
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Go. Anko Zajc zanima, če so tudi ostale KS imele 
takšne kontrole, na kar ji g. predsednik pojasni, da so 
nekatere KS že pred nami imele tako obliko nadzora. 
Sprejeti so bili naslednji sklepi:
1. Svet KS Mokronog se seznani s poročilom o opra
vljenem rednem nadzoru Nadzornega odbora Občine 
Trebnje.
2. Z namenom racionalnejše porabe sredstev, name
njenih za reprezentanco, KS opredeli limit sredstev za 
reprezentanco, in sicer I % od finančnega plana KS 
Mokronog za leto 2005.
3. V smislu poročila o nadzoru Svet KS Mokronog potr
di povišanje sejemskih pristojbin na Mokronoškem 
sejmu za cca 25 %, s čimer predvidevamo doseči 
finančno upravičenost sejemske dejavnosti v KS 
Mokronog v letu 2005. Povišanje cen stopi v veljavo z 
marčevskim sejmom. V jesenskem času se ponovno 
prouči možnost povišanja pristojbin.

NOV CENIK PRISTOJBIN ZA PRODAJNA 
MESTA NA SEJMU V MOKRONOGU

STOJNICA NOVA CENA Z DDV
- mala stojnica 

(0,5 do 2 m2 s stojiščem
- srednja stojnica 

(od 2 do 5 m2 s stojiščem)
- velika stojnica 

(nad 5 m2 s stojiščem)
ŽIVALI
- drobnica
- prašiči
- goveja živina
- konji

K točki 3.
Finančni plan za leto 2005 in pregled za leto 2006 in 
naprej so prisotni prejeli skupaj z vabilom. G. predsed
nik je povedal, da je komisija za pripravo finančnega 
plana svoje delo opravila na osnovi neposrednih ogledov 
na terenu. Prav na osnovi pregledov je nastal dolg spisek 
potrebnih del, kijih bo potrebno v naslednjih letih zago
tovo opraviti. Komisija je pripravila tudi predlog prio
ritete za posamezna dela. Nadalje je pojasnil, da je 
finančni plan za leto 2005 v nasprotju od pričakovanega 
zelo okrnjen in zaradi tega zracionaliziran. V njem so 
upoštevana le najnujnejša opravila, ki bodo v resnici 
finančno tudi pokrita. Gospod predsednik je poudaril, da 
je občina Trebnje v proračunu za leto 2005 predvidela 
bistveno manj sredstev za področje cest, kot pa jih je bilo 
v letu 2004. Opozoril je tudi, da je vsako dopolnjevanje 
finančnega plana glede na predvidene prihodke 
brezpredmetno, v poštev pridejo le prerazporeditve 
posameznih postavk oz. del.
SKLEP:
Svet KS Mokronog sprejme predlagani finančni plan za

leto 2005 in pregled nalog za leto 2006 in naprej, 
(finančni planje priloga zapisniku)

K točki 4,
Sprejeti so bili naslednji sklepi:
1.
Odboru za izgradnjo vodovoda Vrh - Žempoh se za 
nujna vzdrževalna dela (popravilo - zatesnitev čelnega 
zidu na vodohranu Vrh in ureditev zemljine, protikoro- 
zijsko zaščito na kovinskih delih in vratih črpališča ter 
montažo zaščitne mreže na betonskih ceveh na podcest- 
nih prepustih) odobri delna finančna pomoč v višini
70.000,00 SIT. Denar bo nakazan, ko bo za KS 
Mokronog to mogoče.
2.
Na Občino Trebnje - Oddelek za okolje in prostor - se 
pošlje dopis z naslednjo vsebino:
"Na 13. seji Sveta KS Mokronog je svetnik g. Boštjan 
Blatnik izpostavil problem, ki se ob večjih nalivih 
pojavlja na lokalni cesti od križišča pri stanovanjski hiši 
Komarjevih v smeri proti Martinji vasi. Ker je 
vzdrževanje lokalnih cest v vaši pristojnosti, vas prosi
mo, da pri vzdrževalcu del urgirate za čim prejšnjo ure
ditev cestišča oz. izdelavo muld v dolžini cca 100 m in 
jaška s podcestnim prepustom."
3.
Gradbenemu odboru za izgradnjo vodovoda Brezovica - 
Straža se odobri 150.000,00 SIT za kritje stroškov 
nastalih s prekopavanjem asfaltnih površin na KC Straža 
- Lakovšče. Denar bo nakazan na obstoječ transakcijski 
račun takoj, ko bo KS Mokronog to mogla.
4.
G. Branku Milčinoviču se odobri delno plačilo (3 ure 
dela s strojem pri urejanju javne poti mimo njegove 
stanovanjske hiše v vasi Ribjck).
5.
Krajevni organizaciji RK Mokronog se za obdaritev 
starejših krajanov odobri finančna pomoč v višini
43.410,00 SIT.
6.
Osnovni šoli Mokronog se za izvedbo prireditve NO
VOLETNI ŽIV ŽAV odobri finančna pomoč v višini
70.000,00 SIT.
7.
Učencem Osnovne šole Mokronog (8. d in 8. e razred, 
devetletka) se odobri 20.000,00 SIT kot nagrada za 
opravljeno delo na pokopališču Mokronog in ob njem, ki 
je bilo opravljeno pred 1. novembrom letos.
8.
Prostovoljnemu gasilskemu društvu Mokronog se odobri 
60 m2 gramoza za izdelavo betonskega platoja ob 
gasilskem domu. Prevoz zagotovi društvo samo.
9.
Poleg 2.500,00 SIT, ki jih bo Občina Trebnje zagotovila 
za sofinanciranje novoletnih daril predšolskih otrok (78

1.500.00 SIT

2.800.00 SIT 

4.000,00 SIT

250.00 SIT
300.00 SIT
850.00 SIT

1.100.00 SIT
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otrok), bo KS Mokronog zagotovila še dodatni prispevek 
v višini 1.500,00 SIT na otroka.

K točki 5.
Svetnik g. Franci Kos je povedal, da ga je ga. Alojzija 
Vovk iz Srednjih Laknic ponovno opozorila na razrešitev 
problema obcestne ograje oz. prehoda čez cesto, ki gaje 
izpostavila že v letu 2003.
SKLEP:
CGP Novo mesto se pošlje urgenca na naš dopis št. 
55/03 z dne 11. 2. 2003, s katerim smo jim odstopili 
vlogi krajanov Alojzije Vovk in Slavka Ogrinca, ki sta se 
obrnila na KS Mokronog za pomoč pri postavitvi obce
stne ograje oz. prehoda čez cesto. Urgenca se v vednost 
pošlje tudi ge. Vovkovi in g. Ogrincu.

K točki 6.
SKLEP:
Svet KS Mokronog potrdi predlog članov gradbenega 
odbora za rekonstrukcijo krajevne ceste na Svetem Vrhu 
(Erženova pot). Sestavljajo ga: Jože Mlakar (predsed
nik), Marjan Lah (član) in Silvo Žnidaršič (član).
Seja je bila zaključena ob 19.30 uri.

ZAPISALA: Ruža Brcar 
PREDSEDNIK SVETA: Anton Maver

Sveta KS Mokronog, ki je bila v torek, 22. 2. 2005 ob
18.00 uri.
PRISOTNI: Peter Deu, Borut Dvornik, Igor Jcvnikar, 
Jože Kopina, Anton Maver, Zvone Preskar, Anka Zajc, 
Rudi Zupančič
OSTALI PRISOTNI: Janez Bregant - član nadzornega 
odbora KS Mokronog
ODSOTNI: Boštjan Blatnik, Marjan Kolenc, Franci
Kos, Iztok Rep, Elizabeta Žlajpah
Sejo je vodil g. predsednik Anton Maver.
DNEVNI RED:
1. Poročilo nadzornega odbora o finančnem poslovanju 

za leto 2004 in sprejem finančnega poročila za leto 2004
2. Pregled in potrditev zapisnika 13. seje
3. Poročilo inventurne komisije za popis osnovnih 

sredstev in drobnega inventarja za leto 2004
4. Obravnava vlog in dopisov
5. Vprašanja in pobude svetnikov
6. Razno

K točki L
G. Janez Bregant - član nadzornega odbora KS Mokronog, 
je na kratko podal poročilo nadzornega odbora, ki seje se
stal dne 21.2. 2005 na svoji 2. redni seji.
Nadzorni odbor je pregledal finančno poslovanje KS 
Mokronog za leto 2004 in ugotovil, da so bila sredstva 
porabljena v skladu s finančnim načrtom in sklepi Sveta KS 
Mokronog. Na osnovi tega poročila bo izdelan zaključni 
račun za leto 2004.
Nadzorni odbor priporoča, da za naslednjo sejo sveta, ko bo

obravnavan zaključni račun, KS Mokronog pripravi še 
podrobnejše analize prihodkov in odhodkov sejma in 
peskokopa.
Nadalje nadzorni odbor priporoča, da je z odhodom 
računovodkinje, ge. Sonje Lokar, potrebno vzpostaviti, 
glede na že sprejeti sklep sveta KS, pogodbeni odnos z novo 
računovodkinjo, go. Zlatko Erpič.
Zaključni račun, premoženjsko bilanco in obračun davka od 
dobička pravnih oseb bo nadzorni odbor pregledal in obrav
naval v mesecu marcu 2005.
O svojih ugotovitvah bo nadzorni odbor poročal svetu KS in 
nadzornemu odboru Občine Trebnje.

G. Zupančiča zanima, kako se pokriva sejem. G. 
predsednik na kratko poda poročilo o prihodkih in 
odhodkih sejma ter peskokopa.

Ga. Anka Zajc predlaga, da se naredi tudi analiza 
stroškov mrliške vežice.

Po pregledu posameznih postavk finančne realizacije g. 
Zvone Preskar predlaga, da se postavke (kontne kartice) 
vodijo bolj razčlenjeno.

Nadalje g. predsednik prisotnim predstavi urnik dela v 
KS Mokronog ter predlaga, da se glede na zmanjšanje 
proračuna, zanj zmanjša plačilo za delo, in sicer iz zda
jšnjih 50.000,00 SIT na 40.000,00 SIT, s čimer pa pris
otni niso soglašali.

Sprejeti so bili naslednji sklepi:

SKLEPI:
L
Svet KS potrdi poročilo nadzornega odbora KS 
Mokronog z dne 21.2. 2005.
2.
Nadzornemu odboru Občine Trebnje se posredujejo ugo
tovitve nadzornega odbora KS Mokronog.
3.
Svet KS potrdi poslovno poročilo KS Mokronog za leto 
2004, s tem, da se do seje sveta, na kateri bo obravnavan 
zaključni račun, premoženjska bilanca in obračun davka 
od dobička pravnih oseb, še bolj razčlenijo posamezne 
postavke iz finančne realizacije (po posameznih kontih).
4.
Na osnovi priporočila nadzornega odbora KS Mokronog 
se z odhodom računovodkinje ge. Sonje Lokar, vzpostavi 
glede na že sprejeti sklep sveta KS pogodbeni odnos z 
novo računovodkinjo, go. Zlatko Erpič. V pogodbi bo 
določena fiksna cena (45.000,00 SIT na mesec, za febru
ar pa zaradi povečanega obsega dela 50.000,00 SIT) plači
la za vsa računovodska dela, kijih bo kot računovodkinja 
opravljala za potrebe KS Mokronog.
5.
Svet KS potrdi urnik in obseg dela na KS Mokronog, in 
sicer:
Joži Samide - do 35 ur na mesec
Ruža Brcar - do 35 ur na mesec
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Z go. Joži Samide se sklene aneks k obstoječi pogodbi, 
v katerem bo opredeljeno določeno število ur, ki jih bo 
po prejšnjem sklepu opravljala za KS Mokronog.

K točki 2.
Gospod predsednik poda poročilo o realizaciji sklepov 
zadnje seje, ki so v glavnem realizirani.
SKLEP:
Sprejme se zapisnik 13. seje Sveta KS Mokronog z dne 
27. 12. 2004.

K točki 3.
Poročilo inventurne komisije za popis osnovnih sredstev 
in drobnega inventarja je podala ga. Brcar. Na poročilo 
prisotni niso imeli nobenih pripomb.
Sprejeti so bili naslednji:

SKLEPI:
1.
Svet KS potrdi poročilo inventurne komisije za popis 
osnovnih sredstev in drobnega inventarja s predlaganimi 
odpisi (fotokopirni stroj Canon PC 760, monitor JD1 56 
N, mobilni telefon Benefon Delta, mobilni telefon 
Samsung, mobilni telefon Ericson, mobilni telefon
Motorola, kalorifer).
2.
Na pokopališču v Mokronogu se zamenja poškodovana 
oglasna omarica z novo, njena izdelava pa se naroči pri 
najugodnejšem obrtniku.
3.
V skladu z novim zakonom o dohodnini naj g. predsed
nik, ki uporablja službeni mobilni telefon, podpiše izja
vo, da mobilni telefon uporablja izključno v službene 
namene.
4.
Star fotokopirni stroj znamke Canon PC 760 poskušamo 
odprodati najbolj ugodnemu kupcu.

Na predlog svetnika g. Igorja Jevnikarja je bil sprejet
SKLEP:
1. Na pokopališču Mokronog se zaradi dotrajanosti 
zamenjajo slovenske zastave.

K točki 4.
Na podlagi prejetih vlog in dopisov so bili sprejeti 
naslednji:

SKLEPI:
1.
G. Branetu Milčinoviču, g. Jožetu Gutmanu in g. Jožetu 
Šeretu iz Ribjeka se za sofinanciranje izgradnje ceste 
odobri 30 m3 naloženega gramoza s tem, da omenjeni 
uporabniki javne poti prevoz plačajo sami direktno pre
vozniku. Prevoznika izberejo sami.
2.
Pri izdaji knjige "Monografija Janeza Mejača" - domači
na iz Mokronoga, bo KS Mokronog sodelovala tako, da 
bo zagotovila odkup 5 izvodov knjig.

6. 3.
PGD Sveti križ bo KS Mokronog krila del stroškov 
pleskanja večnamenskega prostora (dvorane), in sicer
30.000,00 SIT.
4.
PGD Sveti Rok se za ureditev meteornih voda, fekalnih 
voda z greznico, kompletne "zapirce" doma in ureditev 
okolice doma odobri 50 m3 gramoza, v skupni vredno
sti 100.000,00 SIT. Gramoz bo KS Mokronog dostavila 
na licu mesta, ko bo PGD za to izrazilo interes.
5.
KS Mokronog sofinancira nakup cestnega prometnega 
ogledala za na križišče pri pokopališču na Belem Griču, 
v višini do 1 cene vrednosti ogledala, dimenzije 750/550.
6.
Prošnji Čebelarskega društva Šentjanž, s katero prosijo 
za finančna sredstva za delovanje društva in razvoj čebe
larske dejavnosti v letu 2005, žal zaradi pomanjkanja 
finančnih sredstev v te namene trenutno ne moremo 
ugoditi.

K točki 5.
Svetnik g. Jevnikar je predstavil med drugim tudi pro
blematiko parkiranja na urejenih parkirnih prostorih ob 
lokalni cesti nasproti OŠ Mokronog. Uporabniki teh 
parkirnih mest ogrožajo s svojo parkirno nedisciplino 
vse uporabnike dvignjenega prehoda za pešce. Ti pešci 
so predvsem šolarji in starši z otroki.
Sprejetje bil naslednji

SKLEP:
Vodstvo OŠ Mokronog pisno zaprosimo, da na utečen 
način (morda na svetu staršev) opozori uporabnike 
parkirnih prostorov, naj nikar ne parkirajo na prehodu za 
pešce ob lokalni cesti nasproti OŠ Mokronog.
KS Mokronog bo to isto opravila v prvi naslednji števil
ki Mokronajzarja.

Svetnica ga. Anka Zajc izpostavi problem nevarnosti 
križišča regionalne ceste z lokalno cesto na Puščavi proti 
Jesenicam, kije zelo nepregledno in skrajno neprimerno 
za zavijanje v obe smeri.

Svetnika g. Zvoneta Preskarja zanima, kaj je s prodajo 
vojašnice Mokronog. Ali morda občina Trebnje razmišl
ja kaj o teh objektih in površinah ali ne?!

SKLEP:
Glede problematike nevarnosti križišča regionalne ceste 
z lokalno cesto na Puščavi, KS Mokronog pripravi dopis 
na komisijo za vzgojo in preventivo v cestnem prometu 
pri Občini Trebnje. Gospod predsednik pa bo ravno tako 
na seji občinskega sveta izpostavil ta problem ter 
zaprosil za pojasnilo občine glede odprodaje vojašnice 
v Mokronogu.
Svetnik g. Borut Dvornik poda svoje videnje glede 
obrtne cone v Mokronogu. Sam ne vidi perspektive 
kraja, saj ni nobenega plana za naprej. Ljudje iz kraja
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odhajajo, ker jim kraj ničesar mamljivega ne ponuja! 
Sprašuje, kaj bo čez 50 let z našim krajem.
G. Dvorniku je bilo pojasnjeno, da sta mokronoška obrt
na in stanovanjska cona opredeljena v občinskem PUP, 
kar je bilo objavljeno v prejšnji številki Mokronajzarja.

K točki 6.
Sprejeti so bili naslednji sklepi:
1.
Svet KS odobri delno plačilo v višini 20.000,00SIT za 
nabavljeno darilo (sliko) za najboljšo prodajalko, go. 
Branko Krme, izbrano v akciji Dolenjskega lista v času od 
oktobra 2004 do konca januarja 2005. Od navedene višini 
se nakaže 8.000,00 SIT turističnemu društvu, ker je to 
vsoto založilo, 12.000.00 SIT pa se izplača z gotovino.
2.
KS nabavi 7 knjig založnika STUDIO 5 Mirna, od tega 
4 z naslovom Obnova mirnskega gradu in 3 z naslovom 
Grad Mirna.
3.
Knjige, ki jih ima KS Mokronog na zalogi, se naj v 
bodoče uporabljajo kot darila ob različnih priložnostih. 
(To je predlagal svetnik, g. Borut Dvornik.)

KS Mokronog je v skladu s svojim programom del za 
leto 2005 že pričela izvajati aktivnosti tudi na cestnem 
področju.
V ta namen je bi 1 že sklican sestanek krajanov Prelog 
(10. 1. 2005). Sprejeti so bili konkretni dogovori o 
nadaljnjih aktivnostih, ki naj bi jih KS in tamkajšnji pre
bivalci izvajali za potrebe izgradnje pločnikov in 
razširitev lokalne ceste skozi Preloge. Na sestankuje bil 
predlagan tudi tričlanski gradbeni odbor, ki naj bi dela 
vodil. Sprejetje bil naslednji sklep:
4.
Za izgradnjo pločnikov skozi naselje Preloge svet KS 
imenuje gradbeni odbor, ki ga sestavljajo Jože Hočevar 
(predsednik), Ladi Gregorčič (član) in Franc Bale (član). 
Seja je bila zaključena ob 21.30 uri.

ZAPISALA: Ruža Brcar 
PREDSEDNIK SVETA: Anton Maver

Sveta KS Mokronog, ki je bila v sredo, 30. 3. 2005, ob
19.00 uri.
PRISOTNI: Boštjan Blatnik, Peter Deu, Borut 
Dvornik, Igor Jevnikar, Jože Kopina, Franci Kos,
Anton Maver, Zvone Preskar, Iztok Rep, Anka Zajc, 
Rudi Zupančič
ODSOTNI: Marjan Kolenc, Elizabeta Žlajpah 
OSTALI PRISOTNI: g. Mojca Vovk - predsednica 
nadzornega odbora KS Mokronog,g. Edvard Fišter - 
komandir PP Trebnje,g. Janez Šenica - VPO PP Trebnje 
Sejo je vodil g. predsednik Anton Maver, pozdravil nav
zoče - posebej se zahvalil za prisotnost predstavnikoma 
PP Trebnje - komandirju g. Edvardu Fištru, in vodji 
policijskega okoliša g. Janezu Senici, ter predsednici

nadzornega odbora KS Mokronog ge. Mojci Vovk. 
Predlagal je naslednji

DNEVNI RED:
1. Predstavitev projekta 

SAMOSTOJNA POLICIJSKA POSTAJA
2. Obravnava poročila nadzornega odbora in sprejem 

zaključnega računa, davka od dobička pravnih oseb 
ter premoženjske bilance za leto 2004

3. Pregled in potrditev zapisnika 14. seje
4. Obravnava aneksa k pogodbi o najemu poslovnega 

prostora v mrliški vežici v Mokronogu in aneksa k 
pogodbi o opravljanju pokopaliških storitev

5. Obravnava vlog in dopisov
6. Vprašanja in pobude svetnikov
7. Razno
Dnevni red je sprejet brez pripomb.

K točki 1.
Uvodoma je g. Fišter - komandir PP Trebnje, pozdravil 
navzoče, nato pa podrobno predstavil projekt 
SAMOSTOJNA POLICIJSKA POSTAJA, v katerega je 
bila izbrana PP Trebnje s še petimi od vseh PP v Sloveniji. 
Projekt bo trajal 2 leti. Bistvo tega projekta je več 
samostojnosti policijske postaje pri opravljanju nalog. 
Nadalje je g. Fišter povedal, da že potekajo aktivnosti za 
ureditev pisarne, v kateri bo VPO imel sedež enkrat ali 
dvakrat na teden.

K točki 2.
Ga. Mojca Vovk - predsednica nadzornega odbora KS 
Mokronog, je podrobno predstavila delo nadzornega 
odbora, ki seje v letu 2004 sestal trikrat. Taje na svojih 
zadnjih dveh sejah pregledal računovodske izkaze za 
leto 2004, davek od dobička pravnih oseb za leto 2004 
ter premoženjsko bilanco za leto 2004.
Nadzorni odbor je ugotovil, da so računovodski izkazi v 
skladu z veljavno zakonodajo. Ugotavlja pa, da je 
knjigovodska vrednost zgradb (kulturni dom, mrliška 
vežica) v primerjavi s tržno prenizka in da bi bilo smisel
no prevrednotenje na tržno vrednost, za kar pa je potreb
no najeti uradnega cenilca. Če obstaja interes KS in 
občine Trebnje, nadzorni odbor predlaga, da se uradna 
cenitev naroči.
Svetnika g. Preskarja zanima, če KS s tem, da naroči 
cenitev, kaj pridobi. V primeru, da s tem nič ne pridobi
mo, razen plačila uradnega cenilca, predlaga, da cenitve 
ne naroči in meni, da trenutno ni potrebe za uresničitev 
predloga.

SKLEP:
Svet KS soglaša s poročilom nadzornega odbora KS 
Mokronog ter sprejme računovodske izkaze za leto 
2004, davek od dobička pravnih oseb za leto 2004 ter 
premoženjsko bilanco za leto 2004.

Na osnovi priporočila nadzornega odbora KS 
Mokronog, ki ugotavlja, da je knjigovodska vrednost 
zgradb v primerjavi s tržno prenizka, svet KS trenutno
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ne bo naročila uradne cenitve vrednosti zgradb, to je kul
turnega doma in mrliške vežice, kar bi služilo za pre
vrednotenje na tržno vrednost.

K točki 3.
G. predsednik poda kratko poročilo o realizaciji sklepov 
prejšnje seje. Glede sklepa oz. problematike nevarnega 
križišča regionalne ceste z lokalno cesto na Puščavi, pove, 
da je bil obveščen, da si je komisija ogledala predmetno 
križišče in ni ugotovila nič nevarnega oz. da po zagotovilih 
sveta za vzgojo in preventivo v cestnem prometu, ki deluje 
pri občini Trebnje, vertikalna signalizacija ni sporna in da 
povsem ustreza potrebam križišča.

Svetnica ga. Anka Zajc se z ugotovitvijo komisije ne strinja 
in predlaga, da se pošlje dopis tudi na Direkcijo RS za ceste.

SKLEP:
Po prejemu uradnega pisnega odgovora komisije za pre
ventivo in vzgojo v cestnem prometu občine Trebnje, bo 
KS Mokronog poslala dopis tudi na Direkcijo RS za 
ceste v Ljubljano.

K točki 4.
Prisotni so predlog aneksa k pogodbi o opravljanju 
pokopaliških storitev med KS Mokronog in Pogrebno 
službo Novak ter predlog aneksa k pogodbi št. 202/04 o 
najemu poslovnega prostora v mrliški vežici v 
Mokronogu med KS Mokronog in Pogrebno službo 
Novak prejeli v pisni obliki.

Po krajši razpravi sta bila sprejeta naslednja sklepa:
SKLEP:
Svet KS sprejme predlagano obliko aneksa k pogodbi o 
opravljanju pokopaliških storitev, ki jo dogovorita in 
skleneta KS Mokronog in Pogrebne in pokopališke 
storitve Novak, s. p. Sonja Novak, Preloge 2, Mokronog. 
Aneks se sklene za dobo 1 leta, naslednje leto pa bo KS 
opravila zbiranje ponudb za najboljšega ponudnika. 
SKLEP:
Svet KS sprejme aneks k pogodbi št. 202/04 o najemu 
poslovnega prostora v mrliški vežici v Mokronogu, ki ga 
skleneta KS Mokronog in Pogrebna služba Novak, Sonja 
Novak, s. p., Preloge 2, Mokronog.
SKLEP:
Svet KS sprejme dopolnitev cenika stroškov pokopališč 
(cenik je priložen zapisniku).

K točki 5.
Na podlagi prejetih vlog in dopisov so bili sprejeti 
naslednji sklepi:
1.
Vaščanom Brune vasi se za ureditev vaške poti odobri 20 
m3 gramoza, pripeljanega na javno pot na licu mesta.
2.
Odboru za obnovo cerkve na Svetem vrhu se iz sredstev 
namenjenih za društvene dejavnosti, odobri finančna 
pomoč v višini 150.000,00 SIT. Denar bo nakazan, ko bo 
imela KS za ta namen zagotovljena sredstva.
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3.
Asfaltiranje krajevne ceste - strmi del od Žalostne gore 
proti Pugledu, je KS uvrstila v program del za leto 2005. 
Dela se bodo izvajala, če bo s strani uporabnikov te ceste 
izražen dovolj velik interes (lastna udeležba).
4.
Osnovni šoli Mokronog (le-ta organizira državno tek
movanje za osnovnošolce iz občine Trebnje) se za nagra
do mentoricam, ki bodo sodelovale na državnem tek
movanju učencev iz Vesele šole odobri praktična nagrada 
v višini 10.000,00 SIT, in sicer: 1 x knjiga Trg Mokronog 
skozi stoletja, 2 x knjiga S. Pečka Šuštarček, krojaček in 
Mokronožci ter lx knjiga Porečje Temenice in Mirne.
5.
Gospoda Jureta Bizilja, ki prosi za asfaltiranje odseka 
krajevne ceste do njegovega vikenda v Gorenjih 
Laknicah, se obvesti, da KS ne razpolaga s podatki, daje 
za asfaltiranje tega odseka g. Bizilj že zagotavljal sred
stva, kot sam pravi, leta 1979, zato KS zaenkrat ne more 
ugoditi njegovi prošnji. Pripravljena pa je o tem voditi 
pogovor z zainteresiranimi uporabniki in rekonstrukcijo 
tega odseka uvrstiti v program del v prihodnjih letih.

K točki 6.
Na pobudo svetnika g. Dvornika sta bila sprejeta nasle
dnja sklepa:
SKLEP L
KS Mokronog bo s finančnimi sredstvi do višine
30.000,00 SIT sodelovala pri ureditvi športnega igrišča 
nad Doremo. Odobrena sredstva bodo izvajalci del lahko 
koristili po predhodno predloženem opisu del.
SKLEP 2.
KS bo vodila aktivnosti za pridobitev ponudb za izdela
vo nadgradnje mreže med parkiriščem in športnim 
igriščem za Doremo.

Svetnik g. Kopina prosi, da se čimprej opravi ogled v 
zvezi z javno razsvetljavo v Ostrožniku. Zanima ga tudi, 
kaj je z ureditvijo meteornih voda in z vodovodom na 
Belem Griču, na kar mu g. predsednik pojasni, da gre to 
v realizacijo v letošnjem letu v sklopu vodovodnega si
stema Brezovica - Straža - Križni Vrh.

SKLEP:
Ureditev javne razsvetljave v Ostrožniku je uvrščena v plan 
del za leto 2005, vendar bodo dela izvedena le, če bo s strani 
krajanov izražen dovolj velik interes (lastna udeležba). 
Glede odvodnjavanja meteornih voda pa naj se pripravi 
popis del. Urejalo pa se bo predvidoma meseca junija. 
Svetnik g. Kos ponovno izpostavi problem neosvetl- 
jenosti avtobusnega postajališča v Gorenjih Laknicah.

SKLEP:
Ureditev javne razsvetljave na avtobusnem postajališču 
v Gorenjih Laknicah je uvrščena v plan del za leto 2005, 
vendar bodo dela izvedena le, če bodo za to zagotovlje
na sredstva.
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K točki 7.
Sprejeti so bili naslednji sklepi:
1.
Svet KS se seznani z dopisom Direkcije RS za ceste 
Ljubljana glede postavitve varnostno - zaščitne ograje 
ter izvedbe prehoda za pešce na državni cesti R2-418, 
odsek 1199 Mokronog - Zbure v naselju Srednje 
Laknice.
2.
Svet KS potrdi predlagano povišanje cen v peskokopu 
Ostrožnik (cenik je priložen k zapisniku).
3.
Svet KS soglaša, da se pri NLB Trebnje najame kratko
ročni kredit z 4 obroki in rokom vračila do 20. 12. 2005.
4.
Svet KS se seznani s pisno informacijo Zavoda za var
stvo kulturne dediščine Ljubljana, oddelek Novo mesto, 
ki ga je ta zavod izdal Plasti d.o.o. iz Šentruperta glede 
umestitve objekta oz. industrijske stavbe v prostor na 
površini nad Tom-om.
Seja je bila zaključena ob 21.40 uri.

ZAPISALA: Ruža Brcar 
PREDSEDNIK SVETA: Anton Maver
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POSLOVNO POROČILO ZA LETO 2004
PRIHODKI:

V letu 2004 je imela KS Mokronog 46.106.983,40 
SIT prihodkov (planiranih je bilo 57.212.000,00 SIT). 
Glavni vir prihodkov predstavljajo transferni prihodki iz 
Občine Trebnje (sredstva od NUSZ - fizične osebe, sredst
va od N U SZ - pravne osebe, in od davka od premoženja 
skupaj 11.267.547,64 SIT), investicijska sredstva iz 
občinskega proračuna v višini 5.000.000,00 SIT in občin
ska sredstva, namenjena za tekočo porabo v skupni višini
2.620.900,00 SIT.

Skupne prihodke sestavljajo tudi prispevki kra
janov v višini 5.705.983,00 SIT in drugi lastni prihodki 
(peskokop, pokopališka uprava, najemnine, sejmi, obresti in 
nekateri drugi prihodki), v skupni višini 27.218.535,76 SIT.

Ker Občina Trebnje v občinski proračun za leto 
2004 v svoj cestni program ni uvrstila preplastitve kra
jevne ceste Sveti Vrh - Brezovec, ta dela niso bila rea
lizirana, čeprav je KS v svojem programu del in finančnem 
načrtu to predvidela v višini 5.040.000,00 SIT.

V občinski proračun prav tako ni bilo uvrščeno 
asfaltiranje in preplastitev krajevne ceste Za zidom, kar bi 
predstavljalo 1.843.000,00 SIT skupne vrednosti. Tudi to 
je imela KS v svojem finančnem načrtu predvideno.

Na komunalnem področju pa je vseboval finančni 
plan KS sofinanciranje kanalizacije na Žalostni gori v viši
ni 6.000.000,00 SIT in vodovoda Straža 8.000.000,00 SIT. 
V obeh primerih je bila nosilec investicije Komunala 
Trebnje, zato je KS prispevala bistveno manjši delež od 
planiranega, in sicer le v višini 1.190.000,00 SIT.

Realizirana pa niso bila še nekatera manjša pred
videna dela, kot npr. ureditev javne razsvetljave ob ŽP 
Mokronog do vojašnice, pokopališče v Mokronogu pa je

bilo urejeno le delno (v višini 235.200,00 SIT). 
Investicijska vrednost neizvedenih postavk finančnega 
plana pomeni 3.664.800,00 SIT.

Pripomniti pa moramo, da so bila na osnovi skle
pov sveta oz. rebalansa finančnega načrta KS za leto 2004 
opravljena nekatera druga dodatna dela (pločniki v 
Ostrožniku in Slepšku, kanalizacija v Martinji vasi itd.).

Prenos sredstev iz leta 2003 3.025.785,77

PRIHODKI
Prihodki od obresti 
Prihodki od premoženja - najemnine 
Prihodki od pokop.uprave 
Prihodki od sejmov 
Prihodki od peskokopa 
Drugi prihodki 
Prihodki od občanov 
Prejeta sredstva za tekočo porabo 
Sredstva iz občinskega proračuna, 

NUSZ - fizične osebe

ZNESEK V SIT
43.354,07

1.698.050,37
4.212.613.00
2.582.164.00 

11.816.371,32
1.160.000,00
5.705.983.00
2.620.900.00

6.285.411,41
Sredstva iz občinskega proračuna,

NUSZ - pravne osebe 3.283.329,00
Sredstva iz občinskega proračuna za investicije 5.000.000,00 
Sredstva iz naslova davka od premoženja 1.698.807,23
PRIHODKI SKUPAJ 46.106.983^0

ODHODKI:
Večina planiranih del za leto 2004 je bila v tem obdobju 
tudi opravljenih. Sredstva so bila porabljena namensko 
v skladu s finančnim načrtom in s sklepi sej sveta KS.
1
Največ sredstev je bilo porabljenih za modernizacijo LC 
Mirna - Volčje Njive - Mokronog na odseku skozi vasi 
Ostrožnik, Beli Grič in Slepšek. V vasi Ostrožnik in Slepšek 
so bila sredstva vložena tudi v izgradnjo dveh podpornih 
zidov (skupna površina cca 200 m2) in v cca 250 m 
pločnikov. Investicijska vzdrževanja in izboljšave pa so 
potekale tudi na nekaterih drugih lokalnih in krajevnih ce
stah. Precejšen strošek predstavlja tudi redno vzdrževanje 
krajevnih cest, vključno z zimsko službo.
Skupni strošek na področju cest je znašal 19.354.099,93 SIT. 
2
Drugi večji sklop stroškov predstavlja obnova in ogra
ditev živinskega dela sejma ter popolna zamenjava sani
tarne vertikale v KD. Ta znaša 4.351.269,12 SIT.
3
Zapora ceste ob dnevih sejma, veterinarske storitve, 
odvoz odpadkov, voda in komunalne storitve, poraba 
kuriv, električna energija, časopisi in knjige, oglaševalne 
storitve znašajo skupaj 6.657.682,59 SIT.
4
Sklop stroškov, v katerega je všteto: pisarniški material 
in storitve, čistilni material, računovodska in tajniška 
dela, izdatek za reprezentanco, nabava drugega splošne
ga materiala in storitve, telefon, faks, stroški poštnin,
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6
Transferi raznim lokalnim društvom in gradbenim 
odborom pa predstavljajo strošek v skupni višini 
2.051.805,63 SIT.
7
Strošek dela po pogodbah in avtorskih honorarjih znaša 
skupaj 1.309.803,98 SIT.

V letu 2004 je bilo skupno 44.064.295,32 SIT odhodkov. 
Na dan 31. 12. 2004 je sicer stanje na računu 2.404.102,75 
SIT, vendar je treba pri tem upoštevati, da KS dolguje 
Občini Trebnje 2.440.913,17 SIT (prekoračili smo porabo 
sredstev na cestnem področju), hkrati pa ima KS odprte še 
nekatere druge terjatve in obveznosti.

predsednik sveta KS 
Anton Maver

FINANČNI PLAN ZA LETO 2005 (v OOO) - PREDLOG
A . CESTNO PODROČJE
zap. št. opis in mesta del površina

dolžina
skupna
vrednost

vrednost 
po fazah

način financiranja
občina KS krajani drugi viri

1. Dolg iz leta 2004 2800 2800
2. Zimska služba 2004/05 1000 1000
3. Sveti Vrh:

rekonstrukcija Erženove poti:
- zemeljska dela,
- odvodnjavanje,
- BNOP 16, deb. 6 cm + mulde

750 m2 3300
400
500

100+300

800 1000 1500

4. Preloge:
razširitev LC in 
izgradnja pločnikov:
- pridobitev potrebne 

dokumentacije in soglasij,
- gradbeni del,
- asfaltiranje razširjenega dela,
- asfaltiranje pločnika,
- druga predvidena in 

nepredvidena dela 
(JR, kanalizacija).

200 m 5200

300
2800

600
800

700

2000 2000 1200 Dela sc
bodo 
izvajala, 
če se bodo
tako
odločili
krajani
Prelog.

5. Gorenja vas:
makadamska ureditev krajevne 
ceste Hudoklin - Vrtačnik

500 m2 250 50 200

6. Mokronog.
Bruna vas, Log, Hrastovica, 
Pugled, Žalostna gora:
različna vzdrževalna dela na 
cestah in ob njih

1400 1000 200 200

7. Mokronog:
makadamska ureditev sejmišča

200 m2 400 400

SKUPAJ 14350 3800 7450 3100

Opomba:
Hrastovica: Iz proračunskih sredstev Občine Trebnje, namenjenih za vzdrževanje lokalnih cest, bo

urejeno tudi odvodnjavanje površinskih voda pri Čehovi njivi.

zavarovalne premije, tekoče vzdrževanje komunalne 
opreme in računalnikov, plačilo komunalnih prispevkov 
in NUSZ, plačilo bančnih storitev, nakup programske 
opreme in računalnika, kar vse opravičeno opredelimo v 
sklop, ki pomeni strošek delovanja KS, znaša 
5.128.325,68 SIT.
5
Tudi drugi operativni stroški predstavljajo relativno 
visok znesek, vendar je treba pri tem omeniti, da so tukaj 
zajeta tudi plačila za najrazličnejše opravljene storitve, 
kot npr. plačilo prevoza gramoza do naročnika, razne 
dotacije, izdelava elaboratov, prispevkov za pogodbeno 
delo ...- v višini 5.211.308,39 SIT.

MOKRONAJZAR |



MOKRONAJZAR
B. KOMUNALNO PODROČJE IN GOSPODARSKE DEJAVNOSTI
Zap. št. Opis in mesta del Skupna

vrednost
Način financiranja

občina KS krajani
1. Izdelava predprojektne dokumentacije JK v naseljih 

Preloge in Martinja vas
1500 1000 500

2. Dokončanje vodovodnega sistema
Brezovica - Straža - Križni Vrh

1000 500 500

3. Dokončanje JK Žalostna gora 2000 2000
4. Izgradnja vodovoda na odcepu Lakovšče - Pugled 3000 1500 1000 500
5. Pokopališče Mokronog - tlakovanje glavne poti 2500 2500
6. Dokončanje ureditve živinskega dela sejma 1000 1000
7. Sofinanciranje raznih vzdrževalnih del na 

komunalni infrastrukturi in javni razsvetljavi 1500 1500
SKUPAJ: 12500 3500 6000 3000

C. OSTALA DELA
Zap. št. Opis in mesta del Skupna

vrednost
Način financiranja

občina KS krajani
1. Delovanje krajevne skupnosti, tokarina, telefon, 

kurjava, komunalne storitve, zavarovanje, vodarina, 
stroški vzdrževanja opreme, KD, vzdrževanje JR, 
potrošni material, lokalno glasilo Mokronajzar

4000 1500 2500

2. Pisarniški in splošni material in storitve
(računovodske, tajniške in ostala dela - čiščenje ulic 
v Mokronogu in KD), reprezentanca, revije, 
časopisi, soglasja, urejanje cvetličnih površin ipd.

3000 1000 2000

3. Urejanje pokopališč 1300 1300
4. Urejanje peskokopa 500 500
5. Stroški sejma 2400 2400
6. Sofinanciranje različnih del v KS in KD na osnovi 

sklepov sveta
1110 1110

7. Pomoč društvom, prireditve 700 700
SKUPAJ: 13010 2500 9210 1300

Opomba:
V gornjo rubriko bi lahko uvrstili tudi ureditev starotrškega jedra in pločnikov do zdravstvenega doma, kar 
pa je predvsem stvar in strošek države. Mi (KS) lahko le prosimo in priganjamo, kdaj pa se bo z deli priče
lo, pa je v resnici odvisno od občine in države.

SKUPAJ:
Cestno področje: 14.350.000 SIT
Komunalno področje in gospodarske dejavnosti: 12.500.000 SIT
Ostala dela 13.010.000 SIT
VREDNOST PLANIRANIH DEL V LETU 2005: 39.860.000 SIT

OBRAZLOŽITEV FINANČNEGA PLANA
ZA LETO 2005
V prejšnji številki (24) je bil objavljen spisek želja in 
potreb, tokrat pa objavljamo finančni plan del KS, kot ga 
je na predlog komisije za pripravo plana potrdil svet KS 
na svoji 13. seji dne 27. 12. 2004.
Komisija za pripravo finančnega plana za leto 2005 je 
svoje delo opravila na osnovi neposrednih ogledov na 
terenu. Prav na osnovi ogledov je nastal tudi dolg spisek

PREDSEDNIK SVETA KS
Anton Maver

potrebnih del, kijih bo potrebno v naslednjih letih zago
tovo opraviti.
Finančni plan za leto 2005 se razlikuje od popisa potreb
nih del, ki jih je ugotovila komisija, je zelo okrnjen, ven
dar zaradi tega dokaj realen. V njem so opredeljena le 
najnujnejša opravila, ki bodo v resnici finančno tudi 
pokrita. Poudarjamo, da je Občina Trebnje v proračunu 
za leto 2005 predvidela bistveno manj sredstev, pred
vsem za področje cest, kot pa jih je bilo v letu 2004.
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V spodnji tabeli vam prikazujemo tudi pregled predvi
denih prihodkov KS Mokronog za leto 2005, za katere 
menimo, da jih je realno pričakovati oz. predvideti. 
Vsako dopolnjevanje finančnega plana je glede na 
predvidene prihodke brezpredmetno. V poštev pride le 
prerazporeditev posameznih postavk oz. del.

| MOKRONAJZAR_ _ _ _ _ _ _ _ _

PRIHODKI ZNESEK SIT V 000
Prenos sredstev iz leta 2004 3.000
Prihodki od obresti 60
Prihodki od premoženja - najemnine 1000
Prihodki od pokopališke uprave 3.800
Prihodki od peskokopa 4.000
Prihodki od sejma 3.000
Drugi prihodki 700
Prihodki od občanov 6.000
Prejeta sredstva za tekočo porabo 1.800
Sredstva iz občinskega proračuna 
(NUZS) - fizične osebe 5.000
Sredstva iz proračuna 
(NUZS) - pravne osebe 4.000
Sredstva iz občinskega proračuna za 
investicije, transfer, LC in KC, dograditev 
živinskega sejma, ureditev sejne sobe 5.500
Sredstva iz naslova davka od premoženja 2.000
SKUPAJ: 39.860

CENIK
Svet KS Mokronog je na svoji 15. seji sprejel sklep o 
dopolnitvi cen stroškov za vzdrževanje pokopališč in 
višino letne najemnine po pogodbi.
Za pokopališča Mokronog, Beli Grič in Sveti Vrh je 
redna letna taksa za vzdrževanje pokopališč sledeča:

1
CENA

1 .
- enojni grob 3.000,00
- družinski grob 4.000,00
- dvoprostorski grob 5.000,00
- večprostorski grob 6.000,00
2.

20 % DDV

600,00 SIT
4.800.00 SIT 
6.000,00 SIT
7.200.00 SIT

Letna najemnina za obstoječe grobne prostore znaša :
- enojni grob
- družinski grob
- dvoprostorski grob
- večprostorski grob
3.

1.000. 00 SIT
1.500.00 SIT
2.000. 00 SIT
2.500.00 SIT

Začetna najemnina za nov grobni prostor 
(prvi pokop) 10.000,00 SIT
4.
Rezervacija grobnega prostora v višini letne najemnine 
družinskega groba: 1.500,00 SIT
5.
Elektrika za večno lučko za leto 2004 znaša

250,00 SIT.

6.
Uporaba mrliške vežice na dan je:

CENA 20 % DDV
- za najemnike, ki so plačevali krajevni samoprispevek 
za izgradnjo mrliške vežice

10.000,00 12.000,00 SIT
- ostali najemniki 12.000.00 14.400,00 SIT
7.
Priprava poslovilnega prostora in čiščenje mrliške 
vežice po uporabi 7.000,00 8.400,00 SIT
8.
Najemniki grobnih prostorov so dolžni poravnati pred
pisano takso in najemnino v tekočem letu do 15. novem
bra, ostalo pa po opravljenih storitvah.
9.
K plačilu takse za vzdrževanje pokopališč (točka 1) 
uporabo mrliške vežice (točka 6) in pripravo prostora ter 
čiščenje mrliške vežice najemnik plača davek na dodano 
vrednost v višini 20 %.
10.

Pogodba za opravljanje pokopaliških storitev je sklenje
na s Pokopališko službo Novak (tel.št. 07/33 71 420).
Za pokopališko upravo sta v KS Mokronog odgovorna 
ga. Mici Koračin (tel.št. 07 34 99 031) in g. Jože Novak 
(tel.št. 07 30 49 543).

NAJEM MRLIŠKE VEŽICE
Pokopališka uprava sporoča, da bo odslej najem 
mrliške vežice, tako v Mokronogu kot na Belem 
Griču, veliko bolj enostaven, predvsem pa najem
nikom ne bo potrebno več skrbeti za pripravo 
vežice pred uporabo, niti za poznejše čiščenje. To 
skrb je po pogodbi prevzelo podjetje Novak iz 
Novega mesta, najemnik pa bo stroške, skupaj z 
najemnino mrliške vežice, poravnal pri ge. Mici 
Koračin v Mokronogu.

KRVODAJALSKA 
AKCIJA V MOKRONOGU

petek, 27. maj 2005 od 7.00-12.00 
v kulturnem domu
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UPRAVNA ENOTA TREBNJE 
SPOROČA
BREZPLAČNA "MODRA ŠTEVILKA 080 19 95"
V UPRAVNI ENOTI TREBNJE

MODRA ŠTEVILKA

(((•080 19 95)
V Upravni enoti Trebnje stremimo k bolj odprtemu, 
učinkovitejšemu, hitrejšemu in strankam prijaznejšemu 
opravljanju upravnih storitev, zato smo se odločili, da 
svojim strankam nudimo informacije o delovanju 
Upravne enote Trebnje preko brezplačne telefonske 
številke, t. i. " Modre številke 080 19 95", ki je na voljo 
od 01. 03. 2005.
Splošne informacije o Upravni enoti Trebnje (tel. št., 
naslov, uradne ure, področje dela idr.) so 24 ur dostopne 
preko avtomatskega odzivnika, pri uporabi katerega vas 
vodi prijazen glas. Ponujena je možnost, da stranke 
pustijo pripombe, pobude in vprašanja, na katera bomo 
tudi odgovorili, v kolikor nam boste pustili telefonsko 
številko oz. naslov. Preko Modre številke vas bomo se
znanjali tudi z aktualnimi informacijami s področja delo
vanja upravne enote.
V Upravni enoti Trebnje želimo, da preko Modre 
številke stranke pridejo do potrebnih informacij, ki bi 
jim olajšale poslovanje z nami in s tem dvignili njihovo 
zadovoljstvo z našimi storitvami, zato vas vabimo, da 
uporabljate to storitev.

ZAMENJAVA TUJEGA VOZNIŠKEGA 
DOVOLJENJA ZA SLOVENSKO VOZNIŠKO 
DOVOLJENJE PO L L 2005
Novi Zakon o varnosti cestnega prometa, ki je objavljen 
v Uradnem listu RS, št. 83/2004, in se je pričel upora
bljati s l. I. 2005, je uveljavil tudi določene spremembe 
glede zamenjave tujih vozniških dovoljenj za slovenska 
in bistvene podajamo v nadaljevanju.
Enoletni rok, v katerem bo lahko tujec oziroma drža
vljan RS, ob izpolnjevanju drugih zakonskih pogojev, 
zahteval zamenjavo tujega vozniškega dovoljenja za 
slovensko, je podaljšan za eno leto, kar pomeni, da bodo 
lahko tujci oziroma državljani RS v roku dveh let od 
začetka bivanja v RS zamenjali tuja vozniška dovoljenja 
za slovenska.
Za države, ki niso članice EU, je potrebno k predlogu za 
zamenjavo vozniškega dovoljenja priložiti:
- dokazilo o opravljenem praktičnem delu izpita za kate

gorije, za katere se zahteva zamenjava in
- dokazilo o duševni in telesni zmožnosti voziti vozila 
teh kategorij
Ob tem pa je potrebno opozoriti, da je vožnja s tujim 
vozniškim dovoljenjem v RS omejena še vedno na rok 
največ enega leta od pričetka bivanja v RS.
Določba glede zamenjave tujih vozniških dovoljenj za 
slovenska pa ne velja za imetnike vozniških dovoljenj 
držav EU in v državah Islandija, Liechtenstein in 
Norveška, saj se ta vozniška dovoljenja medsebojno 
priznavajo. Za imetnike vozniških dovoljenj teh držav 
torej zamenjava tujih vozniških dovoljenj za slovenska 
vozniška dovoljenja ni obvezna, prav tako za imetnike 
teh vozniških dovoljenj ne velja časovna omejitev 
vožnje s tujim vozniškim dovoljenjem v RS.
Praktičnega dela vozniškega izpita jim ni potrebno 
opravljati, prav tako jim ni potrebno predložiti 
zdravniškega spričevala o duševni in telesni zmožnosti 
za vožnjo motornih vozil.
Podrobnejša pojasnila v zvezi z novostmi na področju 
zamenjave tujih vozniških dovoljenj za slovenska po 
l. 1.2005 lahko zainteresirane stranke dobijo v pritličju 
poslovne stavbe, Goliev trg 5, Trebnje, na 
Oddelku za upravne notranje zadeve Upravne enote 
Trebnje, soba št. 35,
kontaktne osebe so: ga. Berta Platiše, ga. Andreja Kos in 
ga. Silva Kužnik, tel. št. 07-3482-252 in 07-3482-276 
ter v informacijski pisarni Upravne enote Trebnje, soba 
št. 4, svetovalka za pomoč strankam ga. Mateja Jaklič, 
tel. št. 07-3482-258.

UPRAVNE OVERITVE
Upravna enota Trebnje obvešča vse stranke, da je s 01.01. 
2005 začela veljati novela Zakona o splošnem upravnem 
postopku (Uradni list RS, št. 73/04), ki uvaja upravne 
overitve lastnoročnih podpisov, prepisov in kopij. 
Upravna overitev bo uporabna le v upravnih postopkih in 
bo popolnoma enakovredna notarski overitvi.
Upravne overitve se bodo na Upravni enoti Trebnje izva
jale pri svetovalki za pomoč strankam (desni vhod, 
pritličje, soba št. 4), v času njene odsotnosti pa v 
tajništvu (levi vhod, l. nadstropje, soba št. 33), in sicer v 
času, kakor sledi:
- pon., torek, četrtek: 8.00 -12.00 in 13.00 - 15.00
- sreda: 8.00-12.00 in 13.00 - 17.00
- petek: 8.00 - 13.00.
Upravna taksa za overitev podpisa znaša 255 SIT. 
Overitev prepisov in kopij pa je brezplačna. Zaračuna pa 
se upravna taksa le za storitev - fotokopiranje (material
ni stroški za listne), in sicer v znesku 340 SIT.

ZAKON O VARNOSTI CESTNEGA 
PROMETA
l. januarja 2005 smo pričeli uporabljati novi Zakon o 
varnosti cestnega prometa, kije objavljen v Uradnem listu 
RS, št. 83/2004. Prinaša številne novosti, najpomem
bnejše v upravnem delu pa povzemamo v nadaljevanju.
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UKINITEV KRAJEVNE PRISTOJNOSTI
S 1.1.2005 se ukinja krajevna pristojnost v postopkih 
registraciji vozil in izdaje ter podaljšanja veljavnosti 
vozniških dovoljenj. Zakon namreč ne predpisuje več, 
da lahko upravičenec zaprosi za registracijo vozila ali za 
izdajo in podaljšanje veljavnosti vozniškega dovoljenja 
samo pri tisti upravni enoti, na območju katere ima stal
no oziroma začasno prebivališče. Ta pristojnost je sedaj 
dana vsem upravnim enotam.
Registracijo motornih in priklopnih vozil tako opravljajo:
• upravne enote
• pooblaščene organizacije, ki opravljajo tehnične pre
glede vozil
• pooblaščene gospodarske družbe in samostojni podjet
niki posamezniki, ki pravljajo dejavnost prodaje vozil, ki 
jih z javnim pooblastilom določi minister, pristojen za 
notranje zadeve
Izdaja in podaljšanje veljavnosti vozniških dovoljenj 
opravljajo:
• upravne enote

REGISTRSKE TABLICE
Zaradi ukinitve krajevne pristojnosti in zaradi vstopa RS 
v EU zakon spreminja vsebino registrskih tablic. Nove 
registrske tablice se bodo pričele izdajati po 13. 8. 2005. 
Do uvedbe novih registrskih tablic se bodo izdajale sedaj 
veljavne registrske tablice, ki bodo ostale v veljavi tudi 
po uveljavitvi novih registrskih tablic.
Nove registrske tablice:
■ bodo vezane na vozilo (razen tablic po izbiri - vezane 
na lastnika)
• ne bodo vsebovale oznak registrskih območij in grbov 
občin

REGISTRACIJA STARODOBNIH VOZIL IN 
TRAKTORJEV
Novost zakona so starodobna vozila (mehanično gnano 
vozilo, izdelano pred več kot petindvajsetimi leti, 
ohranjeno in tehnično vzdrževano v zgodovinsko 
pravilnem stanju). Pogosto izpostavljen problem doka
zovanja izvora in lastništva starodobnih vozil je v 
zakonu rešen tako, da bo starodobno vozilo možno re
gistrirati brez dokazil o izvoru in lastništvu, ko bo mi
nistrstvo, pristojno za homologacijo vozil, izdalo 
odločbo o statusu takega vozila.
Brez predložitve dokazil o izvoru in lastništvu bo 
možno registrirati tudi traktor in traktorski priklopnik, 
če je bil izdelan pred letom 1977, pa po letu 1976 ni bil 
registriran in lastništvo vozila ni sporno. Lastniki bodo 
lahko registrirali tudi tiste traktorje in traktorske pri
klopnike, ki so izdelani do uveljavitve zakona, to je do 
13.8.2004 in še niso bili registrirani, lastništvo pa ni 
sporno.
Rok za registracijo takšnega traktorja je eno leto po 
uveljavitvi zakona, to je najkasneje do 13. 8. 2005.

TEHNIČNI PREGLEDI VOZIL
Za večino novih vozil bo potrebno opraviti prvi tehnični 
pregled tri leta po prvi registraciji vozila, drugi in tretji 
tehnični pregled pa nato v dveletnih razmikih (prvi po 
treh, drugi po petih in tretji po sedmih letih). Nadalje se 
tehnični pregled opravlja vsako leto, za določena vozila 
pa se opravljajo vsakih šest mesecev.
Novost zakona je tudi ukinitev šestmesečnih tehničnih 
pregledov za vozila, starejša od dvanajst let.
Podrobnejša pojasnila in informacije v zvezi z novostmi 
na področju upravnih zadev prometa po 1. 1. 2005 lahko 
zainteresirani dobijo v pritličju poslovne stavbe, Goliev 
trg 5, Trebnje, na
Oddelku za upravne notranje zadeve Upravne enote 
Trebnje, soba št. 35,
kontaktne osebe so: ga. Silva Kužnik, ga. Berta Platiše in 
ga. Andreja Kos,
tel. št. 07-3482-252 in 07-3482-276 
ter v informacijski pisarni Upravne enote Trebnje, soba št. 4, 
svetovalka za pomoč strankam ga. Mateja Jaklič, 
tel.št. 07-3482-258.

PILOTSKI PROJEKT 
"SAMOSTOJNA POLICIJSKA 
POSTAJA" NA OBMOČJU 
POLICIJSKE POSTAJE 
TREBNJE IN DELO VODJE 
POLICIJSKEGA OKOLIŠA 
NA OBMOČJU 
KS MOKRONOG
Na območju Republike Slovenije poteka pilotski projekt 
" SAMOSTOJNA POLICIJSKA POSTAJA", v katero je 
poleg petih policijskih postaj iz cele Slovenije vključena 
tudi Policijska postaja Trebnje.
Projekt bo potekal od 01. 01. 2005 do 01. 01. 2007. V 
tem času bo izvedenih več anket med občani, ugotovitve 
pa bodo predstavljene javnosti. Za uspešnost projekta se 
bo upoštevalo javno mnenje občanov in statistični 
pokazatelji.
Naš namen projekta je, da občane seznanimo s projektom 
"SAMOSTOJNA POLICIJSKA POSTAJA" in jim 
ponudimo možnost za sodelovanje s policijo. Naša naloga 
pa je v prvi vrsti osveščanje ljudi z varnostno problematiko 
v okolju, kjer živijo in delajo. Pri neposrednem delu na 
terenu pa bomo občanom poskušali najprej pomagati, jim 
svetovati, jih opozarjati, hujše kršitve in kršitelje, moteče 
za okolico, pa dosledno sankcionirati. Ugotavljali bomo 
vzroke za nastanek varnostno negativnih pojavov in jih 
poskušali z našim sodelovanjem z občani odpraviti.
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Janez ŠENICA, VODJA POLICIJSKEGA OKOLIŠA

Policisti sc bodo tako več pojavljali med ljudmi, tudi peš. 
Še največ bodo imeli stika z občani VPO, ki bodo na pod
lagi pridobljenih informacij na terenu usmerjali aktivnost 
policijskih patrulj. Policijske patrulje bodo tako delovale na 
krajih in v času, kjer bo gostitev varnostno zanimivih 
pojavov večja in kjer bodo to želeli občani, z namenom, da 
se izboljša njihovo varnostno počutje.
Policijska postaja Trebnje je razdeljena na tri policijske 
okoliše. V III. policijski okoliš spadajo KS Mirna, KS Šen
trupert, KS Mokronog ter KS Trebelno; vodja le-tega sem 
Janez ŠENICA.
V letu 2004 je bilo na območju KS Mokronog zaznanih 39 
kaznivih dejanj, v 30 primerih je bila podana kazenska 
ovadba, v vseh ostalih primerih pa je bilo podano poročilo 
na okrožno državno tožilstvo. Za 13 kršitev s področja 
javnega reda in miru smo podali predlog sodniku za 
prekrške. S področja prometne varnosti je bilo obravna
vanih 29 prometnih nesreč, vendar od teh nobena s smrt
nim izidom.
V prvih treh mesecih leta 2005 pa je bilo na območju KS 
Mokronog zaznanih 11 kaznivih dejanj, v 7 primerih je bila 
podana kazenska ovadba, v vseh ostalih primerih pa je bilo 
podano poročilo na okrožno državno tožilstvo. S področja 
javnega reda in miru smo podali 1 predlog sodniku za 
prekrške, medtem ko prometnih nesreč nismo obravnavali. 
Na območju KS Mokronog beležimo predvsem pojav van
dalizma, in sicer v ožji okolici samega Mokronoga. V zad
njem času pa je opaziti tudi porast prepovedanih drog.
V letu 2005 bom sodeloval s KS Mokronog pri izvedbi 
Tom teka, ki poteka že več let, ter nudil pomoč pri drugih 
aktivnostih krajevne skupnosti. Prav tako sem se tudi že 
udeležil sestanka Sveta KS Mokronog ter občnih zborov 
določenih PGD in jim predstavil omenjeni projekt, kjer so 
pokazali veliko zanimanja za sodelovanje.
Med šolskim letom bom vodil aktivnosti za varnejšo 
udeležbo otrok na poti v šolo in iz nje. Poskušal bom zma
njšati oziroma preprečiti vandalizem ter ostale negativne 
pojave z večjo prisotnostjo in sodelovanjem z Vami.
Kot VPO Vas pozivam k sodelovanju ter izmenjavanju 
informacij z namenom izboljšanja varnostne problematike 
v sami krajevni skupnosti. V primeru kakršnihkoli varno
stnih težav me lahko pokličete na Policijsko postajo 
Trebnje (tel. št. 07 346 27 00) in bom poskušal skupaj z 
Vami rešiti problem ter tako izboljšati vaše varnostno 
počutje in zaupanje v policijo.

V SVETOVALNO 
SREDIŠČE 

/ NOVO MESTO
Pri premagovanju težav v izobraževanju vam pomaga 
Svetovalno središče Novo mesto"
Za znanje, sposobnosti in razumevanje, ki se jih naučimo 
kot otroci ali mladostniki v družini, šoli ali fakultetah je že 
nekaj časa znano, da v današnjem svetu nenehnih sprememb 
hitro zastarijo. Da sc v različne oblike izobraževanja vpisu
jejo tudi odrasli, postaja že nuja. Pogosto ponovno 
izobraževanje narekuje potreba po novi zaposlitvi ali ohra
nitvi dosedanje, res pa je, da se morajo ravno zaradi hitrega 
napredka za učenje vedno pogosteje odločati tudi zaposleni 
in izobraženi ljudje, ki že imajo določeno stopnjo izobrazbe. 
Uspeh v izobraževanju pogosto ni odvisen le od posamezni
ka, temveč tudi od tega, kakšna pomoč je v tem času na 
voljo. Pot izobraževanja je olajšana, če vemo, kam se lahko 
obrnemo, ko potrebujemo pomoč. Tako je po obisku v 
Svetovalnem središču Novo mesto neki mladenič povedal: 
"Sedaj, ko sem odkril vas, sem prepričan, da mi bo uspelo 
priti do najbolj želenega cilja - končati šolo". V njegovem 
primem lahko govorimo, da gre za zgodbo o uspehu. Vpisan 
je v sistem izobraževanja odraslih, v program, kjer ni orga
niziranih predavanj, pač pa gre za obliko samoizobraževa- 
nja. Pri opravljanju posameznih izpitov je imel veliko težav, 
še zlasti pri zbiranju literature in izdelovanju zapiskov. Poleg 
tega je imel tudi težave pri časovnem razporejanju predelave 
učnih vsebin. Tako je lahko v enem šolskem letu opravil en 
izpit. Po obisku v Središču smo izdelali individualni izo
braževalni načrt in pomagali pri predelavi učne snovi. 
Mladenič si je pridobil sposobnost izdelovanja dobrih 
izpiskov iz različne literature. V treh mesecih pa je opravil 
tri izpite. Sedaj še vedno obiskuje Središče, vendar samo 
pred novim izpitom, da naredimo načrt dela za usvajanjc 
učne vsebine za posamezni izpit.
In kaj je pravzaprav Svetovalno središče ter čemu je namenjeno? 
Svetovalno središče je namenjeno odraslim, ki potrebujejo 
le informacijo, nasvet ali pa daljše svetovanje, povezano z 
izobraževanjem. Odraslim omogoča kakovostno informa
tivno in svetovalno dejavnost v lokalnem okolju. Glede na 
posameznikove potrebe poskrbimo za kakovostno sveto
vanje v vseh fazah - pred vključitvijo v izobraževanje, med 
izobraževanjem in ob zaključku izobraževanja.
Pred vključitvijo v izobraževanje
- pomagamo posamezniku odkrivati poklicne in osebne 
interese v zvezi z izobraževanjem,
- tistim, ki še niso oblikovali svojega cilja, pomagamo vre
dnotiti (kakšno izobrazbo je že dosegel, kakšne so njegove 
delovne izkušnje) ter jih napotimo v ustrezne ustanove v 
lokalnem okolju,
- predstavimo izobraževalne programe, ki ustrezajo 
posameznikovim poklicnim in osebnim pričakovanjem,
- predstavimo možnosti za podporo ob vključitvi v izo
braževanje,
- pomagamo pri sestavi individualnega izobraževalnega načrta,



- iščemo možnosti pridobitev finančne podpore za 
izobraževanje.
Med izobraževanjem
- pomagamo pri premagovanju učnih težav: spoznavanju 
različnih tehnik za učinkovitejše učenje, prepoznavanju učnih 
nagnjenj in stilov, načrtovanju učenja (čas, prostor, viri),
- seznanjamo z organiziranimi oblikami učne pomoči in 
možnostmi drugih pomoči pri izobraževanju,
- seznanjamo z različnimi oblikami pomoči pri reševanju 
osebnih težav,
- pomagamo pri sprotnem vrednotenju napredka v 
izobraževanju.
Ob koncu izobraževanja
- pomagamo pri vrednotenju izobraževalne ali učne poti,
- svetujemo glede možnosti za nadaljnje izobraževanje ali 
učenje ter
- informiramo glede možnosti zaposlovanja
- pomagamo pri izpolnjevanju različnih obrazcev in pisanju 
vlog za zaposlitev.
Za učinkovitejše učenje in premagovanje ovir oziroma težav 
pri učenju pa izvajamo brezplačne delavnice o učenju: 
Tehnike učinkovitega branja in pisanja, Naučimo se učiti. 
Priprava na izpit, S pozitivnim mišljenjem do uspeha, 
Načrtujmo svoj čas, Komunikacija.
Seveda pa je za celovito in kakovostno informiranje in sve
tovanje v izobraževanju odraslih pomembno povezovanje s 
partnerji v lokalnem okolju. Tako se povezujemo z izo
braževalci odraslih na eni strani in organizacijami, ki se že 
ukvarjajo z različnimi oblikami svetovanja, na drugi strani. 
Šele z dobro vzpostavljeno mrežo tistih, ki izobražujejo 
odrasle (formalno in neformalno), in ostalih organizacij, ki 
se v okolju že ukvarjajo s svetovanjem, lahko govorimo o 
mreži svetovalcev odraslim.
V Sloveniji deluje trenutno že 9 svetovalnih središč. Projekt 
financira Ministrstvo za šolstvo, znanost in šport. Z delnim 
financiranjem iz evropskih strukturnih skladov pa smo v 
skladu z nacionalnim interesom izvedli širitev na področje 
občine Trebnje. Tako smo z januarjem 2005 odprli dis- 
lokacijo, in sicer v Knjižnici Pavla Golie v Trebnjem. Za 
osebno svetovanje smo tu na voljo vsak ponedeljek, od 14. 
do 18. ure. Lahko pokličete tudi na številko 031 701 191.

URADNE URE DELOVANJA V NOVEM MESTU: 
Osebno svetovanje: torek od 8. do 12. ure, sreda od 14. do 
18. ure.
Telefonsko svetovanje: (07) 393 45 52, ponedeljek od 14. 

do 18. ure ter od torka do petka med 
10. in 12. uro.

Elektronska pošta: svetovalno.sredisce@ric-nm.si

Svetovalno središče Novo mesto se nagaja v prostorih RIC 
Novo mesto, Novi trg 5, Novo mesto.

Potrebno je še poudariti, da za spodbujanje odraslih za 
vključevanje v izobraževanje in učenje ter uveljavljanje za
snove vseživljenjskega učenja zagotavljamo brezplačno 
informiranje in svetovanje, še posebno, ker želimo biti 
dostopni za vse in pritegniti tudi tiste, ki so manj motivirani 
ali celo socialno izolirani.

Polona Tratar 
Svetovalno središče Novo mesto
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KRONIKA KULTURNIH 
PRIREDITEV

• družabna prireditev SREČANJE BRADAČEV,
15. januarja 2005, v organizaciji Turističnega 
društva Mokronog

• turistična prireditev PUSTNI KARNEVAL,
6. februar 2005, Turistično društvo Mokronog

■ mednarodna glasbena prireditev
"(ah), TE ORGLICE", 26. februarja 2005,

JSKD OI Trebnje in KUD Emil Adamič 
Mokronog
• komedija POLITIKA, LJUBEZEN MOJA,

5. marca 2005,
gostovanje KD France Požun Zabukovje

• komedija ŠE TAT NE MORE POŠTENO 
KRASTI, 19. marca 2005, gostovanje KD Otočec

• OBMOČNO SREČANJE LUTKOVNIH 
SKUPIN, 24. marca 2005, JSKD OI Trebnje

■ komedija ZAKONSKE ZMEŠNJAVE,
9. aprila 2005, KUD Svoboda Izlake

• komedija NAŠA ŽUPANOVA MICKA,
15. aprila 2005, Gledališka skupina Šentrupert.

• lutkovna predstava PREDPRAŽNIK, 21. aprila 
2005, lutkarska skupina Mokre tačke
iz Mokronoga

"(ah), TE ORGLICE"

Že pri prvem festivalu so snovalci festivala vedeli, da ne 
želijo ustvariti muhe enodnevnice in da nočejo prireditve 
veseličnega tipa. Zastavili so si visoke cilje in jih, glede 
na možnosti, predvsem denarne in kadrovske, počasi, 
vendar vztrajno uresničujejo. Tako so lani, ob malem 
jubileju, poleg revije v Mokronogu, pripravili še Gala 
koncert v Slovenski filharmoniji in malo žepno glasbilo 
seje prvič na Slovenskem predstavilo na visoko dostojni 
ravni, v najbolj široki paleti njegovih izvajalskih 
zmožnosti: od ljudskih viž, narodnozabavnih poskočnic, 
melanholičnega bluesa, večno zelenih zabavnih melodij
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Mokronoški pušeljc

do visoke umetniške zahtevnosti solističnega muziciran
ja v družbi častitljivih glasbil klasike klavirja, flavte in 
violončela ter na koncu še komornega godalnega 
orkestra.
Odmevna dogodka sta bila tudi strokovno odlično oce
njena, kar je prepričalo, da je dozorel čas, ko festival 
lahko prestopi državne meje, pa tudi, da velja nadaljevati 
v tej smeri, se pravi, z revijo (tekmovanjem) v 
Mokronogu in gala koncertom v kakem večjem kraju 
Slovenije.

Na 6. festivalu, ki seje v organizaciji JSKD OI 
Trebnje in KUD Emil Adamič Mokronog, 26. februarja 
odvijal v Mokronogu, so nastopili: MOKRONOŠKI 
PUŠELJC (Janez KOLENC, Anton GRABNAR, Boris 
ŽNIDARŠIČ, Dore SMOLIČ), Tone MARENČE 
(Ljubljana), Matjaž JEVNIKAR in Jože MIKEC 
(Mokronog), Stane UDOVČ (Šentjanž), Ivan 
ŽNIDERŠIČ in Boštjan KOZOLE (Tržišče), Jože 
MARKOVIČ (Zagrad), Davor TERZIČ, (Rovinj, 
Hrvaška), Ivan ŽAGR1Č (Pulj, Hrvaška), Peter HUMEK 
s skupino (Irča vas), Majda KOČAR s skupino 
(Ljubljana), Anton GJERKEŠ (Šoštanj), Martin ŽEPIČ 
(Kanižarica), Anton ZALETEL (Škofljica), Marjan 
BAŽEC in Guerino KOTERLE (Šmarje pri Kopru), 
Branko BANOVEC s skupino (Črnomelj), Ladislav 
HOČEVAR in Mario PEČJAK (Ljubljana), Stanislav 
KAVČIČ (Brezovica pri Ljubljani), Silvo KOKOL 
(Maribor), Stane MEGLIČ (Križe), Jože MRGOLE 
(Kranj), Rok PLANOŠEK (Braslovče), Janko 
PREMELČ (Črnuče), Robert IVAČIČ in Marjan BRE
ZOVAR (Brestanica) in skupina "NIKOLI VEČ 
MLAJŠI" (Tone Hren, Jože Homan, Jože Krme, Milan 
Popovič in Jože Mavsar - iz okolice Novega mesta).

Revijo v Mokronogu so strokovno spremljali 
prof. Vladimir Hrovat, prof. Tatjana Mihelčič Gregorčič 
in dr. Bruno Ravnikar.

Gala koncert v Sežani je vsebinsko oblikoval 
Vlado Hrovat. Slišali smo Prvi stavek iz koncerta za dve 
trobenti Antonia Vivaldija v transkripciji za ustni har
moniki. Ljubljanski zdravniški orkester Camerata me
dica (ki smo ga imeli priložnost slišati leto prej tudi v

S koncerta v Sežani - Kosovelov dom

Mokronogu) je vodil Andrej OŽBALT, solista na ustnih 
harmonikah pa sta bila Vladimir HROVAT in Miro 
BOŽIČ, Štiri stare menuete je predstavil oktet ustnih 
harmonik v zasedbi Vladimir Hrovat, Miro Božič, 
Marjan Urbanija, Katarina Galič, Janko Premelč, 
Simona Mrgole in Ciril Jerman. V točki Po domače z 
ljudskimi godci so nastopili Davorin Cej, Edvard Žagar, 
Stane Kavčič in Janez Gašperin. Tudi ansambel 
TIHOŽITJE iz Bele Krajine (Oto Nemanič - orglice, 
Damjan Gregorič - mandolina, Dejan Ule in Tina 
Simonič - violina, Marjan Jelenc - kitara, in Dragan 
Vardič - berda) se je predstavil z ljudsko 
melodiko.Vladimir Hrovat in Camerata medica so 
izvedli še Andante K 315 Wolfganga Amadea Mozarta. 
Nenavaden in tudi zaradi tega zanimiv ansambel 
Kvartettulipan sestavljajo mladi vrhunski glasbeniki 
Ana Kavčič Pucihar (flavta), Miro Božič (orglice), 
Gordana Keller Petrej (violončelo) in Blaž Pucihar 
(klavir), ki igrajo klasično glasbo na svojstven način in 
jo tako uspejo ponuditi čim širšemu krogu poslušalcev. 
Predstavili so: Liberbach - Bach, Pizzolla, Trupet blues - 
James, Viva Vivaldi - Vivaldi in Trempak - Čajkovski, 
vse v priredbi B. Puciharja.
Gotovo najbolj darovit hrvaški izvajalec na ustni har
moniki Neven Mijač se je predstavil s parado blucsa. 
Marjan Urbanija je k večeru prispeval Fascination pot- 
pourri.
Oba koncerta je vodila Simona Zorc Ramovš.
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Vodja festivala Stane Peček za TV SLO!

VODSTVO FESTIVALA
Stanc Peček, generalni vodja festivala 

Mojca Femec, organizacijski vodja festivala 
Natalija Stopar, pomočnica org. vodje 

Vladimir Hrovat, umetniški vodja 
Marko Kapus, marketing

Festival so omogočili
GENERALNI POKROVITELJ

Skupina TOM

SPONZORJI
Avtoelektrika Redek Vera s. p. Trebnje 

Banka Koper d. d., PE Novo mesto 
Cvetličarna Barbara Mokronog 

Gostilna Deu Mokronog 
Grading Kurent Mirko s. p. Trebnje 

Javni sklad RS za kulturne dejavnosti 
Komunala Trebnje

Kovinoplastika Zajc Anka, s. p. Mokronog 
Krajevna skupnost Mirna 

Krajevna skupnost Mokronog 
Krka d.d. Novo mesto 

Nova ljubljanska banka d. d.
Občina Trebnje 

Studio 5, Marko Kapus, Mirna 
Tem Čatež d.d.

Trimo d. d. Trebnje 
Uniplast d. o. o. Semič 

Zavarovalnica Tilia, d. d. 
Zavarovalnica Triglav, d. d.

MOKRE TAČKE
Verjetno ni treba posebej razpredati o tem, kakšen pomen 
ima lutka za razvoj otroka. Vzgojiteljice v mokronoškem 
vrtcu, zbrane pod imenom Mokre tačke, se že leta trudijo, 
da bi te čarobne vrednote čim bolj približale otrokom, ne 
samo tistim, ki obiskujejo vrtec. S predstavami, predvsem v 
prednovoletnem času, gostujejo tudi po drugih krajih 
občine. Tako so v zadnjem desetletju postavile na oder vsaj 
po eno predstavo na leto, med temi tudi Zdravilo za Dedka 
Mraza, ki jo je avtorsko podpisala Polonca Bartolj, mokro- 
tačkarica.

Prejšnjo jesen, ko so se z obnavljanjem mokro- 
noške dvorane ustvarili boljši prostorski pogoji, so se Mokre 
tačke (na sugestivno prišepetavanje Staneta Pečka) orga
nizirale kot lutkarska sekcija pri KUD Emil Adamič, s ci
ljem, da ustvarijo v Mokronogu lutkovno ognjišče, kjer bi se 
kuhali prijazni dogodki za mokronoške in druge otroke, tako 
z lastnimi predstavami kot z organiziranjem gostovanj. Za 
predsednico sekcije so postavile Bojano Gregorčič.

Do danes je skupina z javljanjem na razpise (JSKD 
RS za kulturne dejavnosti in Občina Trebnje), iskanjem 
donatorskega denarja in novačenjem prostovoljnega dela 
uspela priti do lutkarskega paravana, obogatiti mokronoško 
dvorano za nekaj novih reflektorjev in stojal; Vili Lamovšek 
pa si je vzel čas (kar veliko ga je bilo), da je stare, že 
odslužene reflektorje posodobil in usposobil. Z nekaterimi 
inovacijami (npr. način za sestavljanje lutkarskega para
vana) se je pri tej dobrotvomi zgodbi izkazal tudi predsed
nik KUD Emil Adamič Stane Sebanc.

Seveda vse to ob velikem razumevanju in sodelo
vanju krajevne skupnosti, vrtca in Osnovne šole Mokronog.

Hkrati z ustvarjanjem osnovnih delovnih pogojev 
(letos bi skupina rada prišla do ozvočenja) pa je nastajala 
tudi nova lutkovna predstava, ki je 24. marca 2005 na 
območnem srečanju lutkovnih skupin v Mokronogu 
doživela krst. Če rečemo, da so škratje Mokronožci oživeli 
tudi v lutkovni podobi, povemo tudi, da je besedilo napisal 
avtor Mokronožcev Stane Peček. Idejo je vzel kar iz svoje 
pravljice o Šuštarčku. Na gradu ne morejo omožiti grofične, 
ker ima na nogah trinajst prstov in ji noben čevljar ne zna
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narediti plesnih čeveljcev. Šuštarčku to uspe, seveda s 
pomočjo škratov. Potem pa se zatakne pri plačilu, ko grofi
ca ne drži obljube. Denar sicer nekako odrine, noče pa se 
Šuštarčku zahvaliti, ker ji je to izpod časti. Seveda ne gre 
brez pravične kazni, spremeni se v PREDPRAŽNIK. Tak je 
tudi naslov predstave, ki sporoča (tudi odraslim): "Kdor 
besede ne drži, se v predpražnik spremeni!"

V predstavi nastopajo: Polonca BARTOLJ, Vlasta 
PRPAR, Erika UDOVČ, Andreja OŠTIR, Polona KRALJ 
ZUPANČIČ, Bojana GREGORČIČ in Janja BRCAR.

Lutke je zasnovala in naredila Brigita KOSTEN, ob 
sodelovanju moža Andreja, razen senčnih lutk, ki so nastale 
v Mokronogu.

Z raznimi pripomočki in delom so sodelovali še 
Jože Peček, Stanko Koprivec, Andreja Križanac, Tone in 
Vera Čož, Ladi Hrovat ter Tone Tratar.

Material za lutke so poklonili mokronoški tovarni 
TOM in DOREMA ter STUDIO 5 Mirna.

Predstavo je selektorica izbrala za medobmočno 
srečanje lutkovnih skupin, ki je bilo 7. aprila v Brežicah. 
Tudi tam je bila predstava imenitno sprejeta.

OB TREH FOTOGRAFIJAH
V petek sem se odpravil v Trebnje. Namenil sem se uokvi
riti tri fotografije. Nič posebnega, če ne bi tega že več let 
odlašal. Če mi ne bi bilo kar malo žal, da tega nisem naredil 
že za časa njegovega zemeljskega življenja. Če ne bi bile te 
fotografije drag spomin na papeža Janeza Pavla II.
Preden sem jih dal v mapo, sem si jih še enkrat ogledal. 
Kako lepo je bilo takrat, ko je Peter našega časa obiskal 
Slovenijo. Ulice so bile kot sveže umite, med ljudmi je bilo 
moč občutiti čisto poseben praznični utrip. Nobene nervoze 
kljub nepopisni gneči. Noben slabe volje kljub kilometrskim 
kolonam. Eno samo pričakovanje, hrepenenje in radost.
Bil sem diakon, se pravi, da mi je do mašniškega posveče
nja manjkalo eno leto študijske specializacije z obvezno 
prakso, smel pa sem že opravljati posebno službo pri oltar
ju. Bal sem se, da me določijo za petje evangelija, pa se to 
na srečo ni zgodilo. Sem pa bil izbran za mašnega diakona, 
to je enega od dveh, ki ves čas stojita ob glavnem mašniku 
in mu strežeta pri kajenju oltarja in pripravi darov. Skratka, 
med bogoslužjem bom stal bliže svetemu očetu kot kardi
nali, škofje in drugi dostojanstveniki.
Navsezgodaj smo se peš odpravili iz bogoslovja v Stožice. 
Nepregledna reka ljudi. Vsi sodelujoči smo morali biti več 
kot uro pred začetkom slovesnosti na prireditvenem pro
storu. Stali smo v vrsti, oblečeni v liturgična oblačila. Izbran 
je bil starodavni omat, ki so ga Marijine družbe in Orlovski 
odseki podarili svojemu vladiki škofu Antonu Bonavanturi 
Jegliču. Rečemo mu tudi slovenski omat, saj so ta bela 
mašna oblačila po načrtih arhitekta Vurnika izvezena 
izključno v rdeči in modri barvi. Zanimivo, daje v naspro
tju z ustaljeno prakso za začetek bogoslužja sveti oče 
namesto svojega pokrivala uporabljal škofovsko kapo iz 
tega kompleta in tako na poseben način dal priznanje naši

rdeče-belo-modri trobojnici. Kljub dopoldanski uri je bilo 
razmeroma vroče in tudi mirna stoja zna biti utrudljiva. Se 
res splača imeti toliko vaj in priprav, stati zdaj tukaj in 
čakati? Seveda se splača, a to je bolj jasno srcu kot razumu! 
Nekaj posebnega je bil že papežev prihod. Morje belo- 
rumenih rutk je pozdravilo papamobil s častnim gostom, na 
oltarnem prostoru pa je za trenutek nastala rahla nervoza. 
Zdaj gre zares! A le toliko časa, dokler se visoki gost ni 
vpisal v knjigo mesta Ljubljane in prišel na oltarni prostor. 
Vsakomur je dal roko in ga pogledal v oči. Tisti njegov 
pogled, ki ti je dal vedeti, da si v tem trenutku zanj pomem
ben samo ti. "O, diakoni!" se je nasmehnil in nam podal 
roko. Recite temu človeška toplina, pozitivna energija ali pa 
žar svetosti, jaz sem takrat doživel, da sem ob takem papežu 
z lahkoto kristjan in z veseljem duhovnik!
Da je bilo bogoslužje nekaj enkratnega, vedo vsi navzoči. 
Daje bila pridiga več kot pridiga, pravi programski govor za 
tretje tisočletje, vedo vsi, ki so ga slišali ali pa kasneje pre
brali v medijih. Da pa seje med mašo zgodilo nekaj mimo 
protokola, vemo le redki. Pri kajenju oltarja med darova
njem je namreč predpisano, da glavni mašnik pokadi oltar, 
mašne darove in križ. To in samo to. A kaj, ko se sveti oče, 
ko je opazil podobo Marije Pomagaj z Brezij, ni mogel 
premagati in je želel, sam goreč Marijin častilec, dati pose
bno priznanje temu narodnemu svetišču. Ko smo šli okrog 
oltarja, je pogledal mene, nato svojega tajnika, pa spet mene, 
mi pomežiknil in takoj sem vedel, kaj želi. Šli smo pokadit 
še Marijo Pomagaj! In to papeževo gesto naklonjenosti je 
množica takoj nagradila z gromkim aplavzom.
Ja, tak je bil on, 265. naslednik apostola Petra, pri 58 letih 
izvoljeni in v 85. letu, 2.4.2005, umrli papež Janez Pavel II. 
Pozoren, neposreden, odločen, prijazen, toplo človeški, s 
pogledom, ki se ves čas dotika neba.
Ko bom obešal slike, bom spet pomolil za pokoj njegove 
duše: "Gospod, daj mu večni mir in pokoj." A že zdaj vem, 
da se ne bom mogel premagati, da ne bi vzkliknil: "Sveti 
Janez Pavel II., prosi za nas!"

Klavdio Peterca, župnik

POHODNIKI
Kako je nastala pohodniška skupina v Mokronogu?
Nekega dne pred osmimi leti je član sveta društva 
upokojencev predlagal: "Dekleta in fantje, poskrbimo za 
naše zdravje. Začnimo s hojo enkrat na teden!"
Ideja je oživela.
Tistega dne, ko je narava na široko odprla duri in je skozi 
vstopila pomlad, se je peščica upokojencev odpravila na 
sprehod po bližnji okolici Mokronoga. Bili so navdušeni. 
Kmalu so sprehodi postali pohodi, metre so zamenjali 
kilometri, domače steze pa ceste, kolovozi, vzpetine. 
Tudi število pohodnikov seje povečalo.
Koliko nas je?
Ponavadi se nas zbere od 8 do 16 pohodnikov. Stari smo 
od 56 do 75 let. Starostne omejitve ni. Nekateri odneha
jo zaradi zdravstvenih težav, a se nam pridružijo novi 
(člani) ljubitelji pohodništva.
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Kako izbiramo cilje?
Vsak pohodnik lahko predlaga kraje, ki so zanimivi, je 
morda slišal zanje ali pa je že bil tam. Predloge uvrstimo 
v mesečne programe. Daljše in zahtevnejše poti real
iziramo v sončnih dneh, v slabem vremenu pa izberemo 
krajše in bližnje poti. Ker so naši pohodi tudi v sosednjih 
občinah, se do izhodišča odpeljemo z avtomobili. V 
lepem vremenu vsako sredo prepešačimo 15, 20 ali še 
več kilometrov. V teh letih smo prehodili več kot 1500 
kilometrov, spoznali okoli 70 manj poznanih krajev in se 
povzpeli na 10 vrhov nad 1000 m višine.
Kaj nas druži?
V vseh teh letih smo se navezali drug na drugega. Skupaj 
se veselimo, radi pojemo, se šalimo, debatiramo. Pri 
vzponih - strmih poteh - se vzpodbujamo, izmenjujemo 
izkušnje, novice, nasvete (o družinah, vnukih, boleznih, 
vrtnarstvu, vinogradništvu...). Občudujemo naravo, 
prelepe kraje in razglede. Skupaj nabiramo cvetje in 
zelišča za čajčke in razne zvarke. Na naših poteh srečuje
mo znane in neznane, a vedno dobre in prisrčne ljudi. Na 
cilju zamenjamo oblačila, potešimo žejo in lakoto, se 
odpočijemo in napasemo dušo. Po vsakem pohodu smo 
vsi prijetno utrujeni, polni energije in notranje bogati. 
Kako se vključiti?
Pridite v sredo ob 9.00 uri na parkirni prostor pred pošto. 
Primerno se oblecite in obujte. Oprtajte si nahrbtnik z 
malico, palicami in željo po odkrivanju novih ali že po
zabljenih naravnih lepot naše dežele.
Pridite, pričakujemo vas!
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Nada Videčnik

ZDRAVA REKREACIJA
Kako pomembno je zdravje, se zavedamo šele takrat, ko ga 
izgubimo. Dokler je človek mlad, ne razmišlja veliko o 
bolezni in starosti, vendar zakon narave je tak, da se vse 
živo stara, postara in enkrat umre. Veliko lahko storimo 
sami, da bomo v starosti zdravi, čili in polni življenja. 
Kako? Gibanje je pomemben dejavnik, ki ga telo potrebu
je tako kot hrano, pijačo in spanje.
V Mokronogu že peto leto deluje krožek ZDRAVA 
REKREACIJA, v katerega je trenutno vključenih 13 čla
nic, ne preveč "mladih deklet" (upokojenke). Srečujemo se 
vsak torek od 18.00 do 19.30 ure.
Vaje, ki jih izvajamo, so primerne naši starosti, ne preveč 
težke, vendar dovolj zahtevne, da se dobro razgibljcmo od 
glave do peta in se seveda tudi pošteno oznojimo. Čeprav 
kdaj kje kaj zaškriplje ali zaboli, se z vztrajnostjo in dobro 
voljo težave z lahkoto premagajo.
Rekreacija pa ni samo telesno razgibavanje, ampak nam 
pomeni veliko več; pomeni nam sprostitev, razvedrilo, 
družabnost, užitek in trenutke radosti, ko pozabimo na vse 
tegobe, ki nas pestijo. Vsak torek odhajamo iz telovadnice 
vesele in polne optimizma, ki ga nosimo v sebi do nasle
dnjega torka.
Vabimo, da se v naslednji sezoni v naš krožek vključi tudi 
kakšna nova članica.

Veronika Tratar

USTVARJALNA DELAVNICA

V času letošnjih zimskih počitnic, 23. 2. 2005, je OŠ 
Mokronog (s sodelavci in gosti) pripravila raznovrstne 
počitniške dejavnosti.
Učenci razredne stopnje so lahko obiskali tudi ustvarjal
no delavnico, v kateri smo učiteljice Maja Ziherl, 
Andreja Janežič in Maruša Hočevar pripravile tri 
različne ideje za ustvarjanje ter zajeten kup pisanega 
materiala.
Že pred dogovorjeno deveto uro seje zbralo razveselji
vo število učencev, ki se je kasneje še povečalo. Veseli 
smo bili tudi obiska učencev s Trebelnega.
Vsi skupaj smo se pridno lotili dela. Za ogrevanje smo 
izdelali voščilnice za prihajajoči 8. marec, ki smo jih 
okrasili s pomladnimi motivi: cvetlice, srčki, cvetni list
ki... Nekateri učenci pa so izbrali drug, bolj abstrakten 
način krašenja: vrvico so namočili v barvo in z njo nato 
vlekli po voščilnici. Nastajale so prave modeme ume
tnine.
Naš naslednji korak je bila stvaritev klobučka, ki smo ga 
pričarali iz papirnatega krožnika in elastike. Okrasili 
smo ga s pisanimi trakovi, pentljami, cvetjem, si ga 
poveznili na glavo in se spremenili v pomlad.
Med premorom smo se pogostili s toplim čajem in 
napolitankami, nato pa začeli z ustvarjanjem še zadnjega 
izdelka - podstavka za svinčnike, ki mu tudi ni ušla kra
sitev s pomladnimi motivi, saj je bila rdeča nit naše 
delavnice ravno prebujajoča se pomlad.
Učenci so pri ustvarjanju uživali. Svoje umetnine so 
razstavili in jih ponosno pokazali tudi gospe ravnateljici, 
ki nas je prišla pozdravit.
Dopoldne je še prehitro minilo, saj so motivacija in ideje 
kar vrele iz otrok.
... Ponovno seje izkazalo, da so otroci pravi umetniki - 
potrebno je le nekaj idej in materiala ter (predvsem)
dobra volja, ki je nam vsekakor ni manjkalo.

Maruša Hočevar
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OD ZRNA DO KRUHA
V šolskem letu 2004/2005 smo se v starejši skupini 
(PALČKI) v vrtcu posvetili projektu " OD ZRNA DO 
KRUHA". Starše smo na prvem roditeljskem sestanku 
seznanili z vsebino projekta, nato pa so se otroci lotili 
dela. Zbirali so različno zrnje, ga primerjali, poimeno
vali...Ugotavljali so, kje in kako žito pridelamo. Pod 
kozolcem smo si ogledali kmetijske stroje. Na svoji 
njivici so posejali pšenico. Zbirali so sličice, povezane z 
žiti, pridelovanjem... in iz njih izdelali plakat.
Potem je potrebno žito predelati. Kje in kako? Ogledali 
smo si stare mline na fotografijah, enega smo tudi 
obiskali. Kako poteka predelava sedaj, pa smo ugotovili 
v mlinu in pekarni Bistrica. Prijazni lastnik nam je 
razkazal mlin, zamesil kruh, na koncu pa še pogostil z 
odličnimi sirovkami. Otroci in vzgojiteljice se ob tej pri
liki še enkrat zahvaljujemo Pekarni Bistica. V vrtcu pa 
smo kuhali zdrob, polento in žgance ter vse z veseljem 
pojedli.
Za konec smo skupaj s starši na popoldanski delavnici 
pekli (in pojedli) palačinke. Za starše smo skupaj izdelali 
tudi plakat, na katerem so bile predstavljene vse 
dejavnosti, povezane s projektom.

za PALČKE
Danica Savšek in Bojana Gregorčič

ISKRICE V OČEH
Tak je naslov knjižice, v kateri so objavljeni izbrani li
terarni prispevki mladih avtorjev, udeležencev literarne
ga natečaja "XVIII. Roševih dnevov".
Roševi dnevi, literarno srečanje osnovnošolcev, so se 
rodili 12. junija 1986 v spomin na celjskega pisatelja, 
pesnika, dramatika in publicista Frana Roša, velikega 
pedagoga, skromnega človeka in spoštovanega Celjana. 
Cilj tega literarnega srečanja, ki se je zadnjih pet let 
razširilo na osnovnošolce po vsej Sloveniji in tako posta
lo državno srečanje osnovnošolskih literatov, je vzbujati 
v mladih ljubezen do slovenske besede in jih spodbujati 
k pisanju.
Med letošnjimi izbranimi avtorji, za katere seje odloči
la tričlanska komisija in jih 23. marca 2005 povabila v 
literarno delavnico, ki jo je vodil književnik Primož 
Suhodolčan, je bila Katja Kovačič, učenka 8. razreda 
Osnovne šole Mokronog. Za svojo ustvarjalnost je dobi
la pisno priznanje, dve njeni pesmi pa sta skupaj z izbra
nimi deli petintridesetih mladih osnovnošolcev objav
ljene v literarni brošuri XVIII. Roševih dnevov z 
naslovom "Iskrice v očeh". Prav tako pa je v tej brošuri 
zapisana tudi Katjina pesem, nastala v lanski celjski li
terarni delavnici, ki naj ogreje vaša srca in vam prinese 
dih pomladi in ljubezni.

Vesna Magovec Regent
(mentorica)
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POČITEK ZA UŽITEK

Plakat 
na temo 
"Počitek 
za užitek" 
je bil
predstavljen 
27. januarja 
2005 na 
strokovnem 
posvetu Prikrit 
kurikul v 
kurikulu 
- rutina ali 
izziv v vrtcu, 
v Ljubljani.

Janja Brcar 
Andreja Oštir

DELAVNICE ZA 
NADARJENE UČENCE

Devetletna osnovna šola s Konceptom odkrivanja in 
dela z nadarjenimi učenci šole spodbuja k bolj načrtne
mu delu s sposobnejšimi učenci. Tako smo že v 
lanskem šolskem letu v OŠ Mokronog, kot ena prvih 
šol v občini, začeli z odkrivanjem teh učencev, letos pa 
nadaljujemo s spodbujanjem njihovih talentov. 
Učencem, pri katerih smo identificirali nadarjenost na 
kateremkoli področju razvoja, nudimo možnost, da 
svoje sposobnosti čim bolje razvijejo, razširijo in 
poglobijo svoje znanje, pridobijo čim več novih 
izkušenj ter se oblikujejo v razgledane, prijazne in 
odgovorne mlade ljudi. Že v okviru rednega pouka 
učitelji nadarjenim učencem ponudijo možnost reše-
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vanja težjih nalog ter jih zaposlijo z dodatnimi 
aktivnostmi, kijih zanimajo. Nadarjeni učenci se lahko 
tudi pripravljajo in sodelujejo na tekmovanjih z 
različnih področij (npr. tekmovanje iz znanja o slad
korni bolezni, tekmovanje iz znanja fizike, matematike, 
kemije, zgodovine, slovenščine, nemščine in 
angleščine, tekmovanje mladih tehnikov, Vesela šola, 
športna tekmovanja itd.), se vključujejo v številne lite
rarne in likovne natečaje ter prepevajo na revijah šol
skih pevskih zborov.
Med letošnjimi zimskimi počitnicami pa smo v mokro- 
noški šoli prvič pripravili delavnice za nadarjene 
učence, ki so se jih udeležili učenci 4. in 8. razreda 
osem- in devetletke. Mlajši učenci so oblikovali slike 
in besedila s pomočjo različnih računalniških pro
gramov, bogatili svoje znanje angleščine, spoznavali 
življenje starih Rimljanov v zgodovinski delavnici 
"Markuš bo star 16 let" ter v psihosocialni delavnici 
ugotavljali, da ima vsak človek svoja močna in šibka 
področja. Učenci osmih razredov so se ukvarjali s tem, 
kako nastajajo fosili, pod budnim očesom učiteljic 
eksperimentirali s kemijskimi spojinami in električnim 
tokom, poglabljali svoje znanje nemščine ter se za 
nekaj časa prelevili v Rimljane in Rimljanke.
Z delavnicami, ki smo jih pripravili in izvedli strokovni 
delavci in delavke naše šole ter sodelavci Mestnega 
muzeja Ljubljana, so bili učenci zelo zadovoljni. V pri
hodnosti pa si želijo, da bi se lahko udeležili več
dnevnega raziskovalnega tabora izven šole, si ogledali 
kakšno predstavo, obiskali muzej oziroma drugo 
ustanovo. Želijo si tudi, da bi šolo obiskali gostje ter da 
bi lahko delali na terenu oz. izven šole.
Dobro opravljeno delo v prvih delavnicah za nadarjene 
učence ter zadovoljstvo učencev pomeni za vse, ki smo 
pri tem projektu sodelovali, veliko zadoščenje za 
vložen trud. Želje otrok po novih dejavnostih pa so 
nam izziv, s katerim se bomo z veseljem spoprijemali 
pri nadaljevanju našega dela.

Martina Trontelj Petrič 
Stanka Ban Virant

POMLADNI DAN V OŠ 
MOKRONOG
Učenci OŠ Mokronog so zadnji dan marca 2005 pod vod
stvom svojih skrbnih mentoric pripravili prireditev za 
starše z naslovom Pomladni dan. Prireditev je potekala v 
telovadnici, ki je bila za ta namen okrašena z dekoracijo 
učencev podaljšanega bivanja pod budnim vodstvom nji
hovih mentorjev.
Starši so se prireditve udeležili v zelo velikem številu in s 
tem počastili učence in mentorje.
Učenci so se za prireditev pripravljali kar nekaj časa in kar 
težko je bilo vse, kar so želeli pokazati, uvrstiti v program. 
Program sta vodila šaljivca iz 4. razreda. S svojim 
nastopom sta napovedala nastopajoče, hkrati pa sta 
gledalce še razvedrila in nasmejala.V začetku se je pred
stavil otroški pevski zbor. Učenci so doživeto zapeli tri 
pomladne pesmice in vse prisotne popeljali v pomladno 
sanjarjenje.
Po napovedi so se v angleškem jeziku predstavili učenci, 
ki obiskujejo tečaj tega jezika. Zapeli so nam tudi prikup
no angleško pesmico o mamah in poželi buren aplavz.
V nadaljevanju so se s pesmico o zvončkih in trobenticah 
predstavili učenci 1. razreda devetletke. Mame so ponosno 
spremljale njihov prikupen otroški nastop, otroci pa so res 
dali vse od sebe. S svojimi lastnimi recitacijami o mamah, 
iz katerih smo z lahkoto prepoznali njihove skrbne mame, 
so se nam predstavile kar štiri učenke 4. razreda.
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Da pa v naši šoli nismo kar tako, so učenci dokazali z 
igranjem na inštrumente. Ob plesu in igranju harmonike so 
nas navdušili učenci 2. razreda in nas prijetno nasmejali s 
šalo iz šolskih klopi. Učenec 4. razreda je s svojim 
igranjem na harmoniko očaral vse poslušalce, saj so mu 
živahno ploskali. Tudi učenki 3. razreda sta presenetili z 
igranjem na klaviature, saj sta njuni drobni roki spretno 
poplesavali po tipkah.
Sledila je pravljica o pomladi, kjer so se nastopajoči za
nimivo reparsko predstavili ob petju in igranju.
Najmlajši so še enkrat zaplesali ples živali in zvabili na
smeh gledalcev, saj so prav ljubko in razigrano poskako
vali. Prav zares pa so zaplesali še učenci 4. razreda in si 
pošteno ogreli podplate.
Za zaključek smo prisluhnili še igranju na klavir in 
Mozartova skladba v izvedbi učenke 4. razreda je prav 
slovesno zaključila prireditev.
Prireditev je bila prijetna tako za starše kot tudi za učence 
in njihove mentorje, saj se jim je ravnateljica na koncu 
prisrčno zahvalila.

Polona Kralj Zupančič

TRIMO SKI TEAM
Končuje se sezona 2004/2005, ki je bila za naš klub zelo 
uspešna. Najbolj nas veseli, da sta se dva naša, Pika 
Dvornik in Rok Opara, uvrstila v državno reprezentanco 
in zelo uspešno zastopala našo državo na mednarodnih 
tekmah v Sloveniji in tujini.
Vidne rezultate so dosegali tudi ostali naši člani. V pokalu 
TOL1 se z dobrimi rezultati kitijo cicibanke Karin Kirm, 
Katja Kurent in Tjaša Krašovec, med cici-fantiči pa Luka 
Čeh in Timi Kolenc. S pokalom TOLI (nerangirani tek
movalci) se ponaša Luka Florjančič. V Makedoniji je 
ekipa iz skupine Ski open osvojila prvo mesto. Iz iste 
ekipe je tekmovalec Rok Žlajpah dvakrat zmagal na med
narodni tekmi KOPAONIK, kjer sta po dvakrat zmagali 
tudi Ana Pevec in Nuša Koželj. Lovrenc Kolenc je na 
Starem Vrhu postal državni prvak med nerangiranimi 
osnovnošolskimi tekmovalci, Alja Koračin pa je osvojila 
skupno drugo mesto v pokalu Coca-cola.
Skupina Alpska šola, ki se šele spoznava s smučarskimi 
koraki je uspešno končala krstno sezono med njimi tudi 
Ana Penca, Urška Žlajpah in Rupert Rep ki so sploh med 
najmlajšimi.
Upravičeno se lahko pohvalimo, da so otroci zelo uspešno 
zastopali klubske barve. Še posebej pa nas veseli, da so 
med uspešnimi tudi otroci iz mokronoške krajevne skup
nosti.in upamo, da se nam bo v prihodnje še kdo pridružil. 
Med drugim se bomo v naslednji sezoni tudi potrudili, da 
bomo organizirali tečaj smučanja, ki se je letos na žalost 
izmuznil, čeprav so bili pogoji primerni. Zato smo bili 
toliko bolj veseli, da sta osnovna šola in vrtec v najbolj 
pravem času organizirala športne dneve tudi za smučarske 
navdušence.

CICIBAN PRAZNUJE 60 LET

Letos Založba Mladinska knjiga praznuje pomemben 
jubilej, 60-letnico svojega obstoja in delovanja. Prav 
toliko let pa ima tudi revija Ciciban. Zato smo se tudi v 
knjižnici na OŠ Mokronog odzvali in v ta namen 
pripravili razstavo z naslovom "Ciciban praznuje 60 let".

Razstavo smo pripravili v začetku meseca aprila 
tako, da bi hkrati počastili tudi mednarodni dan knjige za 
otroke, ki je 2. aprila. Glavna nit razstave je bila poto
vanje v preteklost, to pomeni najti čim starejši izvod 
Cicibana. Razstavo smo zasnovali tako, da smo v projekt 
aktivno vključili učence od L do 4. razreda. Zato smo 
učence povabili naj poiščejo doma od svojih staršev, 
babic in dedkov stare Cicibane, ki se še hranijo na pod
strešjih ali v starih omarah.

Razstava je bila postavljena v šolski knjižnici, 
kjer je potekalo tudi praznovanje v obliki delavnic. 
Narejena je bila v obliki plakatov in treh knjižnih 
kotičkov. Na plakatih je bila predstavljena vsebina 
Cicibana in Cici nabiralnik. V kotičkih pa smo pred
stavili stare Cicibane skozi obdobje 60 let, nato priloge, 
ki izhajajo ob Cicibanu in v zadnjem kotičku zbirko 
"Ciciban zakladi otroštva", ki je izšla ob tem jubileju z 
vsebino pravljic in pesmic.. Za vsak razred smo pripra
vili poseben program v obliki delavnic. Delavnice so 
bile zasnovane iz starih vsebin Cicibanov. Učenci so 
reševali križanke, zavozlanke, uganke, pripravljali so 
jedi cici receptih, ustvarjali izdelke iz papirja, drama
tizirali zgodbice, sestavljali pesmice, ustvarjali znak za 
Ciciban itd. Obiski razstave in delavnic so potekali skozi 
cel teden. Pri tem so nastali različni izdelki, ki jih bomo 
objavili v brošuri. Razstavo so si ogledali, učenci, 
strokovni delavci šole in predsednik KS Mokronog.

Najstarejši Ciciban, ki smo ga uspeli dobiti je iz 
leta 1955/56, kar je zelo častitljiva letnica. Pet najsta
rejših Cicibanov pa bo nagrajenih z lepo knjižno nagra
do. Zamisel o razstavi je bila zelo lepo sprejeta, saj so 
učenci z zanimanjem sprejeli povabilo najti čim starejši 
Ciciban. S tem so nama pomagali ustvariti razstavo ob 
kateri je potekalo prijetno in zanimivo druženje.
OŠ Mokronog

Irena Florjančič in Simona Špes Šajn
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Komaj čakamo na prvi spust... z vrečami sena.

...Z vrečami sena.

Poglejte, prvi znanilci pomladi

Sodelujemo tudi s starši in skupaj ustvarjamo.

Od 9.3. do 13.3. 2005 je bilo na Vršiču vsakoletno 
usposabljanje vodnikov reševalnih psov v zimskih 
razmerah. Na tečaju je sodelovalo 70 vodnikov reševal
nih psov, med njimi pa sta bila tudi Matej Dreža in nje
gov pes Bor.
Namen tečaja, oziroma vaje je bil preizkusiti pse in nji
hove vodnike v reševanju zasutih v plazovih. Reševalci 
s psi so bili razdeljeni v sedem skupin, delali pa so na 
sedmih različnih deloviščih. Vodniki so bivali v koči Na 
gozdu, kužki pa so bili stacionirani v avtomobilih. Na 
delovišče so reševalci s psi in svojo opremo hodili peš. 
Že sama hoja po snegu je zelo naporna tako za vodnika, 
še bolj pa za psa. Ko so prispeli na delovišče je bilo 
potrebno izkopati grobove za markerjc, poteptati teren, 
pri vsem tem pa paziti na lastno varnost, varnost psa in 
ostalih udeležencev. Med samim delom je reševalce in 
njihove štirinožne prijatelje oviralo slabo vreme. Mraz, 
veter in sneg so bili neusmiljeni, tako, da seje šest ur na 
delovišču kar vleklo. Na terenu so se reševalci urili v 
iskanju zasutih v plazovih, iskanju predmeta v snegu in 
iskanju ponesrečenca z lavinsko žolno. Po končanem 
delu na deloviščih, pa so sledila predavanja o nevarno
stih v gorah in spremembe vremena v gorah. Predavala 
sta g. Klemen Volontar, ki je gorski reševalec in znani 
vremenar g. Miran Trontelj. Zadnji dan je bila pre
senečenje nenapovedana nočna vaja, ki pa je na srečo 
trajala le eno uro.
Kljub napornemu pet dnevnemu umiku, se je tečaj 
končal uspešno, brez poškodb. Utrujenost pa seje videla 
tako na vodniku in tudi njegovemu zvestemu prijatelju. 
Matej in Bor pa časa za počitek nimata, saj imata dvakrat 
tedensko treninge v Novem mestu, v aprilu pa novo vajo 
v Zagrebu.

mokronajzar E
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Januar
Med 10. in 15. januarjem smo pri gasilskem domu 
postavljali objekt za shranjevanje opreme in tekmoval
nih rekvizitov. 6. januarja je bil sestanek upravnega in 
nadzornega odbora 
Februar
6. februarja smo sodelovali pri organizaciji maškarade, 
13. je bilo šestnajst naših gasilcev vključenih v iskalno 
akcijo pogrešane osebe na Malem Cirniku, 18. februarja 
je bil sestanek upravnega in nadzornega odbora društva, 
26. občni zbor gasilske mladine in naslednji dan, 27. fe
bruarja še občni zbor vseh članov društva.
Marec
2. marca je skupina gasilcev barvala bruna novega 
objekta. Večji del so opravili veterani na čelu z Antonom 
Tratarjem. 11. marca smo se na pokopališču Sv. Vrh 
poslovili od našega umrlega člana Jurija Lindiča.
April
2. aprila je v gozdu pri Slovenski vasi zagorela podrast. 
Gašenja se je udeležilo 8 članov društva z voziloma 
GVC 24/50 in GV 1. Dva dni kasneje, 4. aprila, je naš 
član, Bojan Koračin, z GVC 24/50 izpral prebojno cev 
za kanalizacijo na Žalostni Gori.

Janez Bregant, predsednik

SKUPINA TOM
Osnovno poslanstvo skupine TOM je, da s svo

jim delovanje svojo dejavnostjo zagotovimo blaginjo 
čim večjemu številu prebivalstva, da ob tem dosegamo 
ugodne poslovne rezultate, zadovoljimo in navdušimo 
odjemalce in druge stranke in ob tem porabimo čim manj 
naravnih resursov ter čim manj obremenimo okolje.

Podjetja skupine TOM se kot družbeno odgo
vorna podjetja stalno vključujemo v lokalno okolje, v 
katerem delujemo in tako po svojih zmožnostih skrbimo 
za razvoj in ugled kraja ter širše skupnosti. V ta namen 
smo v letu 2005 namenili določena sponzorska in dona
torska sredstva za sofinanciranje športnih in kulturnih 
organizacij, društev ter humanitarnih dejavnosti, ki smo 
jih do 21. marca tudi razdelili. Z velikim zadovoljstvom 
lahko sporočimo, da smo glede na določeni znesek 
ugodili 66-im prošnjam oz. 56% vseh prošenj.

Novost skupine Tom je tudi njena širitev. Od 1. 
aprila 2005 se je skupini TOM pridružilo podjetje 
TOMI P, podjetje za usposabljanje in zaposlovanje 
invalidov d. o. o. v Slovenj Gradcu, v katerem je trenu
tno zaposlenih 60 ljudi. Namen podjetja je zagotoviti 
delo ljudem s posebnimi potrebami in obenem razširiti 
asortiman Tom-ovih izdelkov.

Aktivnost skupine Tom se odraža tudi na 
področju kulture. Tako smo se v mesecu aprilu odločili 
svojim elegantnim sedežnim garnituram zelo lepih, či
stih linij dodati pridih pomladi in sveže energije. 
Razstava kozmogramov umetnice Olge Pirih-Lore je na 
ogled v Galeriji novih oblik udobja na Tavčarjevi 6 v 
Ljubljani do 30. aprila.

Kot vsako leto tudi letos s ponosom napovedu
jemo hišni sejem, na katerem bomo predstavili novosti 
kolekcije 2005. Sejem bo potekal od 11. do 14. maja v 
Salonu Tom na Puščavi pri Mokronogu. V času hišnega 
sejma pa vse do 23. maja v vseh salonih s Tom-ovim 
programom ob nakupu čaka presenečenje.

Naj omenimo še tradicionalni dogodek, ki se bo 
zgodil 05. junija s pričetkom ob 10.00 uri. Gre za že četr
ti TOM tek, ki bo letos še bolj bogat z še več športnimi 
aktivnostmi. Poleg ženskega in moškega teka na 10 km 
ter otroškega teka na 500 m dolgih progah se bodo lahko 
obiskovalci udeležili tudi približno enournega pohoda. 
Zelo dobrodošli pa bodo paraplegiki, ki se bodo lahko 
pomerili na tekaški progi krajše razdalje. Poleg bogatih 
nagrad bomo poskrbeli za prijetno vzdušje, zato vljudno 
vabljeni na 4. TOM tek v Mokronogu.

MOKRONAJZAR 1



Rika Dvornik obiskuje 8. razred devetletke.
Pridna je v šoli, kot radi rečemo odrasli, pa 
to ne bi bilo nič neobičajnega, če Piki ne 
bi včasih časa za šolsko delo in učenje 
skoraj zmanjkalo, saj se intenzivno 
ukvarja s športom in pridno trenira. Ko 
smo jeseni pri slovenščini predstavljali 
drug drugega v obliki intervjuja, je nastal tale zapis, 
ki ga je o Piki pripravila Urška Tramfc

Kaj delaš v prostem času, 
če ga sploh imaš?

Vsak dan se najde kakšna 
ura ali dve prostega časa. 
Ponavadi gledam kakšne 

filme ali pa obiščem 
_ bratranca.

Kot vemo, si smučark,

Velikokrat greš v tujino. 
So starši kaj zaskrbljeni? 
Kam greš v tujino?

Koliko časa že treniraš smučanje? 
Zakaj si se odločila za ta šport?

Smučanje treniram peto leto.
Ko je v domačem kraju zapadel sneg, 
me je oči peljal na domači hrib »Rnico«.
Videla sem, kako smučajo in sem še sama začela.

V smučanju si 
uspešna. 

Koliko medalj imaš?

Velikokrat smučam v Avstriji, 
Italiji, Švici, včasih tudi v Saraje 
0 tem, da so starši zaskrblje 
še nismo govorili. Jih je pa sti 
če grem na smučanje s 
poškodbo.

Kar nekaj jih je. Do zdaj sem 
zbrala okrog 70 medalj in 13 
pokalov. S tem se nočem nič 
hvaliti, ker menim, da sem lahko 
še boljša. Največ mi pomenita 
zlata in srebrna medalja, dobljeni 
v Sarajevu, in dve medalji z 
državnega tekmovanja.

Res si skromna, 
pa vendar me zanima, 

ali je morda kakšno odlikovanje, 
ki ti pa pomeni zelo veliko?

Največ mi pomenita
zlata in srebrna 
medalja,
dobljeni v Sarajevu, 
in dve medalji 
z državnega 
tekmovanja.

Imaš morda 
rada živali?

Na kaj te spomni beseda šport?
Pod pojmom šport si predstavljam človeka, 
ki se rekreativno ukvarja s športom. To dela 

za zabavo, sprostitev, zdravje... Človek se mora 
zdravo gibati (tudi možgane). Rekreativni šport 

se zelo razlikuje od profesionalnega.

Najraje imam 
divje mačke 
in orke. Zdijo se 
mi lepe živali, 
poleg tega pa 
počnejo 
neverjetne 
stvari.
\ «

Kdo so tvoji vzorniki?
Moja vzornika sta Janiča in Ivica Kostelič, ker sta skromna in vse stvari delata z veseljem.

Dvomit'"3

Kaj boš po pokij
Tega še ne 

zanima pa me oblikovanje, 
umetnost in pa seveda šport.

P. S. :
Od tedaj se je marsikaj spremenilo.
Število medalj in pokalov v Pikini zbirki se je 
povečalo, pa tudi njihovo rangiranje se je 
spremenilo. Piki zdaj, kot je zatrdila sa, 
največ pomeni zlata medalja iz Francije 
(Val d'isere), ki jo je dobila na mednarodni 
tekmovanju v slalomu, takoj za njo pa sta spet 
zlati medalji, tokrat s Češke, ena prislužena v 
slalomu, druga pa v veleslalomu (obe tekmi 
sta bili mednarodni). \
Kljub izrednim športnim dosežkom pa Pika na 
šolskih hodnikih ostaja skromno in preprosi 
ter prijazno dekle s sijočimi očmi, iz katerih 
odsevajo toplina, vedrina in razumevanje 
drobnih krivic, ki se (na žalost) včasih zgodijo 
tudi v športu.
Mislim, da si Pika zasluži iskrene čestitke za 
vse - vztrajanje, uspehe in športno držo. 
Srečno!
V.M.R. SLO
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MOKRONAJZAR, informator Krajevne skupnosti Mokronog, april 2005, leto 10, št, 25
izdaja ga svet KS Mokronog, ureja uredniški odbor, Anton Maver, predsednik KS (odgovorni urednik), Stane Peček (glavni urednik) 
Borut Dvornik (tehnični urednik), Vesna Magovec Regent (lektorica).
Natisnjeno v 700 izvodih, april 2005. Informator dobijo vsa gospodinjstva brezplačno.
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